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پرتاب های  تعداد  اطلاعات گفت:  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
ماهواره در دولت سیزدهم بیش از سه دوره دولت های قبل 
دولت  در  را  ماهواره  پرتاب  سیزدهمین  شاءاله  ان  و  است 

سیزدهم خواهیم داشت.
در  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر  پور  زارع  عیسی 
گردهمایی فعالان بخش خصوصی حوزه فضایی، پاسداشت 
زحمات شهید جمهور آیت اله رئیسی که در محل پژوهشگاه 
فضایی ایران برگزار شد با اشاره به اینکه هر ماهواره ای که 
پرتاب می شود برای ما قدرت و ثروت تولید می کند، گفت: با 
نگاه ویژه ای که در دولت سیزدهم وجود داشت و زیر سایه 
و کشوری  لشکری  و  بین بخش های خصوصی  که  همدلی 

ایجاد شد، ده ها ماهواره در حال پرتاب داریم.
وی افزود: از دی ماه سال ۱۴۰۰ تا دی ماه سال ۱۴۰۲، تعداد 
دولت  در  که  پرتاب هایی  تعداد  و  داشتیم  داخلی  پرتاب   ۱۰
از سه  انجام شده است بیش  از سه سال  سیزدهم در کمتر 

دوره قبل از دولت سیزدهم است.
زارع پور افزود: ان شاءاله سیزدهمین پرتاب در دولت سیزدهم 
نیز خواهیم داشت تا به زودی بتوانیم به مدار لئو دست یابیم. 
پرتاب  را  کشورها  سایر  ماهواره  بتوانیم  امیدواریم  همچنین 
در  گفت:  ادامه  در  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  کنیم.وزیر 
حوزه پایگاه فضایی زمینی که ۱۰ سال است خاک می خورد 
نیز برنامه هایی وجود دارد. قرار است فاز اول پایگاه فضایی 
پیشرفت  در حال حاضر  افتتاح شود که  تا دهه فجر  امسال 
فیزیکی ۵۰ تا ۶۰ درصدی داشته است و با افتتاح این پایگاه، 

اولین پرتاب ماهواره از این پایگاه صورت خواهد گرفت.
اینکه ساخت  با اشاره به  ارتباطات و فناوری اطلاعات  وزیر 
منظومه فضایی و انعقاد بیش از هزار میلیارد تومان قرارداد با 
بخش خصوصی همگی از دستاوردهای دولت سیزدهم است 
گفت: برای نخستین بار در تاریخ کشور به تصاویر رنگی از 
سطح کشور دسترسی داریم که پیش از این در اختیار نداشتیم 
و تمام این اتفاقات خوب در سه سال اخیر رخ داده که حاصل 

نگاه راهبردی رئیس جمهور به این مقوله بود.
زارع پور ادامه داد: داغ از دست دادن رئیس جمهور را تسلیت 
را  او  خالی  جای  بیشتر  می گذرد  که  چقدر  هر  و  می گویم 
احساس می کنیم و هنوز خیلی مانده تا باور کنیم که رئیس 

جمهور دیگر در کنار ما نیست.
نبود حوزه  رئیسی  آیت اله  ویژه  نگاه  و  توجه  اگر  افزود:  وی 
حوزه  به  قبل  دولت  در  نمی کرد.  پیشرفت  آن قدر  فضایی 
سوار  ماهواره بر  بر  ماهواره  وقتی  و  نمی شد  توجه  فضایی 
پروژه  می آمد.  پرتاب  عدم  دستور  شود،  پرتاب  تا  می شد 
)شریف( دوستی سال ۹۲ تحویل سازمان فضایی شد، اما سه 
سال طول کشید که تا ماهواره پرتاب شود حتی در سمنان 
آزمایش های سازگاری و مونتاژ انجام شد، اما در لحظات آخر 

فرمان عقبگرد صادر شد.
آن  در  کسی  نمی خواستند  آنها  کرد:  تصریح  ارتباطات  وزیر 
برگشت  دوباره  ماهواره  شود.  ناراحت  کشور  مرزهای  سوی 
به سوله و خاک خورد و بعد از ۲ سال دوباره تست شد و در 
نهایت نیز پرتاب موفقیت آمیزی انجام نشد؛ ما دوره این چنینی 
در کشور داشتیم و کشور یک دهه عقب افتاد و از این فضا به 
دوره ای رسیدیم که شهید رئیسی کار خود را آغاز کرد و یادم 
نمی رود در روزهای نخست آغاز به کار در وزارت ارتباطات 
ارائه دادم که به نخبگان توجه  برنامه ای را به آقای رئیسی 
ویژه تری شود. زارع پور ادامه داد: به همین دلیل با همراهی 
ساعت   ۶ دوردست  نقاط  در  فضایی  دستاوردهای  از  ایشان 

بازدید داشتیم.
اگر می گوئیم که رئیس جمهور پای کار بودند به این دلیل 

است که جلوه کارهای وی را از نزدیک دیدیم.
وی در پایان گفت: پس از این بازدید و بعد از ۱۱ سال شورای 
عالی فضایی به ریاست شهید رئیسی احیا شد. نقطه شروع 
آذرماه ۱۴۰۰  که  بود  جلسه ای  همان  فضایی کشور  فعالیت 
هفته  این  شنبه  سه  شورا  این  جلسه  سومین  و  شد  برگزار 

برگزار خواهد شد.

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات :

سیزدهمین پرتاب ماهواره در دولت سیزدهم 
انجام می شود

سیستم مدیریت یکپارچه / کد ۱۰/43/۰۲/ف
آگهي مناقصه عمومي یک مرحله اي )شماره ۰4۹/ي ج/۱4۰3(

شرکت آب و فاضلاب استان البرز در نظردارد تامين و بکارگيري 9 )نه( نفر نيروي انساني در 
شرکت آب و فاضلاب استان البرز از محل منابع داخلي شرکت را از طريق مناقصه عمومي و به 
پيمانکار واجد شرايط و داراي حداقل رتبه 7 خدمات عمومي از اداره کل تعاون، کار و رفاه 

اجتماعي واگذار نمايد.
کليه مراحل برگزاري مناقصه از دريافت اسناد مناقصه تا ارائه پيشنهاد مناقصه گران 
به  )ستاد(  دولت  الکترونيکي  تدارکات  سامانه  درگاه  طريق  از  ها  پاکت  بازگشايي  و 
شد  خواهد  انجام   2003005186000049 فراخوان  شماره  با   www.setadiran.ir آدرس 
نام در سايت  و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضويت قبلي, مراحل ثبت 
مذکور و دريافت گواهي امضاي الکترونيکي را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.

مدت اجراي کار  مدت اجراي پروژه، نوع و مبلغ تضمين شرکت در فرآيند ارجاع کار: 
36 )سي و شش( ماه شمسي و مبلغ تضمين شرکت در فرآيند ارجاع کار 6.249.618.791 ريال 
بصورت يکي از تضامين ذکر شده در آيين نامه تضمين معاملات دولتي به شماره 123402/ت 

50659/هـ مورخ 94/09/22 مي باشد.
مهلت تحويل اسناد مناقصه: مناقصه گران علاوه بر بارگذاري فايلهاي PDF تا ساعت 
19 روز شنبه مورخ 1403/04/09، موظف به ارائه تضمين شرکت در فرآيند ارجاع کار 
در پاکت لاک و مهر شده تا پايان ساعت اداري همان روز به دبيرخانه شرکت آب و 

فاضلاب استان البرز مي باشند.
تاريخ بازگشايي پاکات: ساعت 13:30 روز يکشنبه مورخ 1403/04/10 خواهد بود.

نحوه دريافت اسناد مناقصه: داوطلبان مي توانند به منظور دريافت اسناد مناقصه از تاريخ 
1403/03/20 تا ساعت 19 روز پنجشنبه مورخ 1403/03/24 از طريق سامانه ستاد به آدرس 

www.setadiran.ir اقدام نمايند. تلفن تماس : 32117149 - 026
ساير اطلاعات و جزئيات در اسناد مناقصه مندرج است. 

 )iets.mporg.ir( جهت کسب اطلاعات بيشتر به سايت پايگاه ملي اطلاع رساني مناقصات به آدرس
مراجعه نماييد./21261 

شرکت آب وفاضلاب استان البرز - »سهامی خاص«

نوبت دوم

شناسه آگهی : ۱7۲88۱۵



سرمقاله

رهبرمعظم انقلاب در انتخابات مجلس گذشته چهار رکن اساسی شامل امنیت انتخابات، 
سلامت انتخابات، رقابتی بودن و مشارکت کردن را مشخص کردند. به نظر می رسد رکن 
پنجمی که در بیانات اخیرشان مورد تأکید قرار دادند و همه چهار رکن دیگر را تحت 
انتخاباتی است.موضوع رعایت اخلاق، به خصوص در  تاثیر قرار می دهد، بحث اخلاق 
فضای انتخاباتی از دو جنبه قابل تحلیل است؛ یکی اخلاق سیاسی و دیگری اخلاق 

اسلامی.
مشخص است که اخلاق سیاسی در همه جا، قواعد و چارچوب های خاص خود را دارد 
و همه نامزد ها موظفند قواعد و معیار های بازی رقابت را رعایت کنند و همگان بر این 
نکته تاکید دارند که نباید از ابزاری که موجب تخریب طرف مقابل است، استفاده شود 
و رقیبان در فضای انتخابات باید بیشتر در پی اثبات خود باشند و با همین رویکرد در 
رقابت حضور پیدا کنند؛ نه این که با بهره گیری از ابزار ماکیاولی و با این نیت که هدف 

وسیله را توجیه می کند، دست به تخریب نامزد های رقیب بزنند.
بحث مهم دیگر موضوع رعایت اخلاق اسلامی است. به هر حال همه نامزد ها با این 
هدف که در صورت پیروزی در انتخابات، رئیس جمهور همه ملت شوند، پای در عرصه 
رقابت گذاشتند و با این فرض، همه کاندیدا ها باید به چارچوب هایی که اسلام و مبانی 
دینی تعیین کرده، تن در دهند و موازین آن را رعایت کنند. درغیر این صورت، اگر در 
پی تشویش اذهان عمومی برآیند و با تهمت زنی، دروغ، افترا، لجن پراکنی وسخن پراکنی 
فضای جامعه رامشوش جلوه دهند،طبیعی است که ازچارچوب های اخلاق اسلامی خارج 

شده اند.
با دروغ  با رویکرد های غیراخلاقی  اگر  انتخاباتی  تردیدی نیست که در فضای رقابت 
و تهمت، نسبتی غیرواقعی به نامزد های انتخاباتی وارد شود در فرصت کوتاه تبلیغات 
ریاست جمهوری کسی این مجال و فرصت را نمی یابد تا ثابت کند حرف های غیرمستند 
نامزد ها فراهم  برای  امکان  این  اتهام کند و  از خود رفع  نیست و  مطرح شده درست 
نابجا و تهمت های ناصواب را بر  افترا های  تاثیرات منفی حرف های دروغ و  تا  نیست 

آرای مردم مرتفع کنند.
ضرر و زیان دیگری که این رویکرد غیراخلاقی دارد این است که در فضای تبلیغات 
انتخاباتی و طرح انبوهی از افترائات و دروغ ها در فضای مجازی ممکن است این زمینه 
فراهم شود که مردم حتی نسبت به حضور در انتخابات ناامید شوند. طبیعی است که 
این شیوه به روند و آینده نظام هم ضربه خواهد زد؛ بنابراین توجه به این نکته بسیار 
مهم است وهم دستگاه های نظارتی باید نسبت به این موضوع دقت لازم را داشته باشند 
انتخاباتی دارند بایداین عنصر را مد نظر  و هم مردم در دیدبانی که نسبت به فضای 
قراردهند و اگر کسی در پی بداخلاقی است با اوبرخورد کرده ودیگران رانسبت به این 

رویکرد منفی آگاه کنند.

اخلاق مداری؛ رکن پنجم انتخابات
حسین کنعانی مقدم / کارشناس مسائل سیاسی
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از  آبادیران  نمایشگاه  در  اینکه  اعلام  با  جمهور  رییس  علمی  معاون 
»شرکت های دانش بنیان مردم نهاد« رونمایی می شود، گفت: در این 

شرکت ها، مردم بازیگران اصلی مجموعه های نوآورانه می شوند.
برگزاری  موضوع  با  که  خبری  نشست  در  فیروزآبادی  دهقانی  روح اله 
از  یکی  کرد:  اظهار  شد،  برگزار  آبادیران  نمایشگاه  دوره  دومین 
دانش بنیان  اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاونت  چهارم  نسل  اهداف 
اکید رئیس جمهور شهید حرکت به سمت  ریاست جمهوری به دستور 
اقتصاد دانش بنیان بوده است و در همین راستا، اقتصاد دانش بنیان به 

عنوان معاونت علمی و فناوری اضافه شد.
و  فناوری  علمی،  معاونت  اصلی  اینکه هویت  به  اشاره  دهقانی ضمن 
خصوصی  شرکت های  از  حمایت  ریاست جمهوری  دانش بنیان  اقتصاد 

دانش بنیان و خلاق است، افزود: هویت جدیدی در معاونت اضافه شده 
از »دانش بنیان های مردم نهاد« است. شرکت های  که آن هم حمایت 
اما  می کنند  هدایت  خاص  اقشار  و  نخبگان  را  خلاق  و  بنیان  دانش 
بازیگران  نوعی مردم  به  را مردم می چرخانند و  شرکت های مردم نهاد 
است.  آنها  خود  به  متعلق  که  می شوند  نوآورانه  مجموعه های  اصلی 

جزئیات راه اندازی این شرکت ها به زودی اطلاع رسانی خواهد شد.
دانش  از شرکت های  آبادیران  نمایشگاه  دومین  در  اینکه  بیان  با  وی 
بنیان مردم نهاد رونمایی می شود، گفت: از آنجایی که یکی از مهم ترین 
می دهد.  رخ  اتفاق  این  هستند  مردم  فناوری،  و  علم  توسعه  ارکان 
بازیگران اصلی در اکوسیستم فناوری و نوآوری، مردم هستند و برای 
لازم  نوآوری  و  فناوری  اکوسیستم  در  دانش بنیان  اقتصاد  شکل گیری 

است از مردم حمایت شود.
معاون علمی رئیس جمهور با بیان این مطلب که اگر از مردم حمایت 
شود و از آنها در توسعه اقتصاد دانش بنیان کمک بگیریم، به این واسطه 
شکاف طبقاتی بین مردم به وجود نمی آید، خاطرنشان کرد: شاید جالب 
نهادهای  رایج  ادبیات  یافته  توسعه  کشورهای  در  که  سالهاست  باشد 
که  می دهد  شکل  را  اقتصادهایی  نوآورانه  اقدامات  شده  باعث  علمی 

مردم را درگیر می کند.
دهقانی با اشاره به اینکه در کشورمان بیش از دو دهه است گفتمان 
کشور  در  اکنون  و  شده  هدفگذاری  رهبر  توسط  افزاری  نرم  جنبش 
بازیگران علم و فناوری به اندازه کافی وجود دارد، بیان کرد: در حال 
حاضر ۱۰ هزار شرکت دانش بنیان، ۲ هزار شرکت خلاق، ۸۰ صندوق 
غیردولتی پژوهش و فناوری و ... انواع شتاب دهنده ها، مراکز نوآوری، 
فعالیت  فناوری  اکوسیستم  در  آزمایشگاهی  شبکه  هم آفرینی،  مراکز 

می کنند تا حرکت اقتصادی شکل بگیرد.
وی با اشاره به برگزاری دومین دوره نمایشگاه آبادیران گفت: آبادیران، 
با این هدف تشکیل شد تا ببینیم چطور می توان نوآوری را در اقتصاد به 
مردم در حد روستاها و مناطق محروم بچشانیم. از سال گذشته تاکنون 
دبیرخانه آبادیران کار کرده و جلسات شورای راهبری آن تشکیل داده و 

ارتباط با مجموعه های جهادی و مردمی گرفته شده است.
معاون علمی رئیس جمهور اضافه کرد: به این واسطه اتفاقات خوبی رخ 
داده و امسال برای دومین سال نمایشگاه آبادیران بنا دارد دستاوردهای 
یک سال گذشته را در یک برنامه ۴ روزه در مصلی تهران با نمایش 
بگذارد. مقام معظم رهبری ماه رمضان فرمودند که باید عامه مردم را 
با خرید و توسعه می توانند ضمن  آورد؛ مردم  بازی دانش بنیانی  وسط 
مشارکت در سکوهای تأمین مالی در اکوسیستم فناوری حضور یابند و 
برگزاری نمایشگاه آبادیران و حمایت معاونت علمی از دانش بنیان های 

مردم نهاد در راستای سخنان رهبری است.

معاون علمی رییس جمهور  :

 مردم بازیگران اصلی در اکوسیستم
 فناوری و نوآوری،  هستند

سرپرست اداره کل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز :

برگزاری آزمون استخدامی فرزندان 
شهدا و ایثارگران در البرز

معاون بهداشت:

بزودی سند امنیت غذایی
 رونمایی می شود

سرپرست اداره کل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز از برگزاری دومین آزمون خاص فرزندان 
شهدا و جانبازان ۷۰ درصد همزمان با سراسر کشور و شرکت ۵۱۵ داوطلب البرزی در این آزمون 

خبر داد.
در جمع  آزمون  این  برگزاری  حاشیه  در  خاطر شهدا  و  یاد  گرامیداشت  با  دانش کهن  امیرحسین 
اداره  با توجه به اهمیت موضوع و همچنین پیگیری های به عمل آمده توسط  خبرنگاران گفت: 
ویژه  استخدامی  آزمون  برگزاری  رسانی  اطلاع  در خصوص  ایثارگران  امور  و  شهید  بنیاد  اشتغال 
فرزندان معظم شهدا و جانبازان گرانقدر ۷۰ درصد، موضوع بند »ج« ماده ۸۷ قانون برنامه ششم 
توسعه، و پس از برگزاری جلسات متعدد اطلاع رسانی های لازم توسط اداره اشتغال و کارآفرینی اداره 
کل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز به مشمولین آزمون فوق از طریق پیامک، تماس تلفنی، 

دیدار چهره به چهره، چاپ بنر و اطلاع رسانی در گروهای اجتماعی صورت گرفت.
وی افزود: در نهایت با توجه به ثبت نام ۵۵۰ نفر داوطلب آزمون خاص در این مرحله در استان البرز 

تعداد  ۵۱۵ نفر در آزمون فوق که در دانشگاه پیام نور استان برگزار شد شرکت کردند.
سرپرست اداره کل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز برگزاری این آزمون را یکی از اقدامات 
مهم بنیاد شهید و امور ایثارگران در دوره دولت سیزدهم توصیف کرد و گفت: ایثارگران سرمایه 
های کشور هستند و باید تلاش کنیم که کمترین دغدغه و مشکل را داشته باشند، دولت مردمی 
و انقلابی شهید رئیسی همواره به این مهم توجه ویژه داشته و کارهای ارزشمندی که در گذشته 
مغفول بوده، برای جامعه ایثارگری انجام داده، برگزاری این آزمون یکی از این اقدامات است که 

میتواند بخش مهمی از آینده این عزیزان را تامین کند.
گفتنی است ۲۱۹۲۱ داوطلب مشمول در  دومین آزمون استخدامی فرزندان شهدا و فرزندان جانبازان 
هفتاد درصد و بالاتر در کشور ثبت نام کردند که با توجه به ظرفیت 3۲ هزار نفری اختصاص یافته، 

در صورت قبولی در آزمون و طی مراحل قانونی داوطلبین جذب دستگاه های اجرائی می شوند.

 معاون بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با بیان اینکه سند امنیت غذایی بزودی رونمایی می شود، گفت: 
این سند در پیشبرد برنامه غذایی برای دستیابی به جامعه سالم کمک خواهد کرد.

حسین فرشیدی افزود: هنگامی که سخن از امنیت غذایی به میان می آید باید بدانیم تمام مولفه ها بر 
سلامت یک ماده غذایی اثر می گذارند. همچنین مؤلفه های بسیاری می تواند بر میزان دسترسی به غذای 
سالم اثرگذار باشد؛ به طور مثال، هنگامی که قیمت یک ماده غذایی گران می شود، میزان دسترسی به 

آن کاهش و میزان تقلب در آن ماده غذایی افزایش می یابد.
وی با بیان اینکه حوزه امنیت غذایی بسیار گسترده است، اظهار داشت: امنیت غذایی از آغاز زنجیره تولید 
تا رسیدن به دست مصرف کننده نهایی را در بر می گیرد. به همین دلیل اقدامات سازمان غذا و دارو در 
زمینه نظارت بر مواد غذایی می تواند سبب آرامش خاطر مصرف کنندگان شود. صنعت مواد غذایی یک 
صنعت بسیار بزرگ است و پول حرف اول را در این صنعت می زند؛ با توجه به این شرایط، حصول اطمینان 
از دسترسی مردم به مواد غذایی سالم ضروری است.فرشیدی با بیان اینکه میان بیماری های غیرواگیر 
مانند سرطان ها،  غیرواگیر  بیماری های  از  بسیاری  داد:  ادامه  دارد،  وجود  مستقیم  ارتباط  سالم  تغذیه  و 
بیماری های قلبی و عروقی، دیابت و فشار خون با تغذیه ارتباط مستقیم دارد. بررسی ها بیانگر این است 
که بیش از ۸۰ درصد مرگ و میر انسان ها به دلیل ابتلا به بیماری های مزمن است. متاسفانه، میزان ابتلا 
به بیماری های غیرواگیر به ویژه بیماری های قلب و عروقی که در صدر جدول ابتلا به بیماری های غیر 
واگیر قرار دارد، در کشور افزایش یافته است. وی با بیان اینکه صنایع غذایی می توانند در فرهنگ تغذیه 
مردم اثرگذار باشند، افزود: متاسفانه مصرف نوشیدنی ها که حاوی شکر بسیار زیادی هستند، در کشور 
افزایش یافته است. بنابراین می توان گفت مصرف زیاد قند و کم تحرکی از مشکلات نظام سلامت کشور 
به حساب می آید. میزان مصرف قند طی روز برای زنان ۱۰۰ کالری و برای مردان ۱۵۰ کالری است و 
کودکان کمتر از دو سال نباید از مواد قندی استفاده کنند. اگرچه رعایت مصرف میزان قند روزانه بسیار 
اهمیت دارد، اما ایران از نظر مصرف قند در منطقه مدیترانه شرقی در صدر کشور منطقه قرار دارد. سرانه 
مصرف قند کشورهای مدیترانه شرقی سازمان بهداشت جهانی حدود ۵ تا ۱۵ درصد است. دستورالعمل 

سازمان جهانی بهداشت این است که افراد باید کمتر از ۱۰ درصد قند مصرف کنند.

معاون میراث فرهنگی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان البرز :

بقعه امامزادگان احمد و محمود ماهدشت بر 
اساس پرونده ثبتی تاریخی بازسازی می شود

آغاز  از  البرز  استان  میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی  اداره کل  فرهنگی  میراث  معاون 
مطالعات تهیه طرح مرمت بقعه امامزادگان احمد و محمود در ماهدشت خبر داد.

مهدی ارباب نیا افزود: بنای خشت و گلی بقعه امامزادگان احمد و محمود ماهدشت طی چند سال 
گذشته که در اختیار اداره کل اوقاف قرار داشته تخریب شد و در حال حاضر چیزی از بقعه قدیمی 

وجود ندارد.
معاون میراث فرهنگی البرز افزود: اداره کل میراث فرهنگی البرز بر اساس پرونده ثبتی و داده های 
گذشته اقدام به بازسازی این بقعه خواهد کرد که اعتبارات بازسازی بر اساس قانون از محل اعتبارات 
اداره کل اوقاف و امور خیریه به عنوان مالک و با ابلاغ سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان تأمین 
می شود.او با اشاره به اینکه در مرحله اول مطالعات و تهیه طرح مرمت و احیای بقعه در دستور کار 
قرار گرفته اظهار کرد: اکنون مشاور تعیین شده و در محل پروژه حضور دارد و در حال تهیه و تدوین 
پرونده مطالعات و طرح احیای بنا است.ارباب نیا ادامه داد: طبق توافق با مشاور  اکنون شرح خدمات 
اداره کل قرار می گیرد و اطلاعات برای تعیین  امامزاده تهیه و در اختیار  برای احیای گنبد بقعه 

پیمانکار اجرایی پروژه در سامانه دولت بارگزاری می شود.

مدیرکل نوسازی مدارس استان البرز :

تخصیص اعتبار ۶۰۰ میلیارد تومانی برای 
مدرسه سازی در البرز

مدیرکل نوسازی مدارس استان البرز گفت: امسال ۶۰۰ میلیارد تومان اعتبار برای ساخت مدارس 
در استان البرز در اختیار داریم.

حمیدرضا مسعودی در حاشیه برگزاری مراسم ۲۶ رویداد جشنواره خیرین مدرسه ساز که در کرج 
برگزار شد با اشاره به اینکه امسال حدود ۶۰۰ میلیارد تومان مان ار محل منابع ملی و دولتی جذب 
تخصیص  این  البته  که  داریم  در دست  استانی  اعتبار  تومان  میلیارد   ۱۵۰ گفت: حدود  ایم،  کرده 

کامل نشده است.
وی افزود:  3۵۰ میلیارد تومان تعهد خیرین را در دستور کار داریم که تا کنون ۸۵ درصد آن محقق 

شده است.
مدیر کل خیرین توازی مدارس استان البرز خاطرنشان کرد: با توجه به نیاز بسیار زیاد استان البرز در 

حوزه بهبود فضای آموزشی همچنان به منابع دولتی و استانی و خیرین نیازمند هستیم.
مسعودی با بیان اینکه سرانه فضای  آموزشی در استان البرز حدود ۲/3 متر مربع برای هر دانش آموز 
بوده که میانگین کشوری ۵.۲ مترمربع بوده است ، افرود: ما حدود ۲ متر مربع سرانه فضای آموزشی 

در استان کم داریم که این  شدت فقر استان در فضای آموزشی را نشان می دهد.
وی با بیان اینکه در استان ۵۰۰ مدرسه نیاز است تا بتوانیم کمبودهای خود را برطرف کنیم، ادامه 
داد: بیشترین فقر در کمبود مدارس در شهرستان های کرج ، فردیس  و محمد شهر است که می 

طلبد تمام دستگاه ها چه از نظر تامین زمین و چه اعتبار به کمک ما بیایند.

معاون میراث فرهنگی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان البرز :

مطالعه مرمت بقعه امامزادگان احمد و محمود )ع( استان البرز آغاز شد
معاون میراث فرهنگی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
تاریخی  بقعه  مرمت  طرح  مطالعه  کرد:  اعلام  البرز  استان  دستی 
مذهبی امامزادگان احمد و محمود )ع( در ماهدشت این استان آغاز 

شد.
مهدی ارباب نیا گفت: بازسازی بقعه امامزادگان احمد و محمود)ع( بر 

اساس پرونده ثبتی تاریخی در دست اقدام قرار گرفته است.
محمود  و  احمد  امامزادگان  بقعه  گلی  و  خشت  بنای  افزود:  وی 

ماهدشت طی چند سال گذشته که در اختیار اداره کل اوقاف و امور 
خیریه استان البرز قرار داشته تخریب و در حال از بین رفتن است.

ارباب نیا گفت: اداره کل میراث فرهنگی البرز بر اساس پرونده ثبتی 
و داده های گذشته اقدام به بازسازی این بقعه خواهد کرد که اعتبارات 
امور  اوقاف و  اداره کل  اعتبارات  از محل  قانون  بر اساس  بازسازی 
ریزی  برنامه  و  مدیریت  سازمان  ابلاغ  با  و  مالک  عنوان  به  خیریه 
استان تامین می شود.وی با بیان اینکه در مرحله نخست مطالعات و 

تهیه طرح مرمت و احیای بقعه در دستور کار قرار گرفته است، اظهار 
کرد: اکنون مشاور تعیین شده و در محل پروژه حضور دارد و در حال 
تهیه و تدوین پرونده مطالعات و طرح احیای بنا است. ارباب نیا ادامه 
داد: طبق توافق با مشاور اکنون شرح خدمات برای احیای گنبد بقعه 
و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  کل  اداره  اختیار  در  و  تهیه  امامزاده 
صنایع دستی قرار می گیرد.طبق بررسی ها بقعه امامزادگان احمد و 

محمود )ع( ماهدشت مربوط به دوران صفویه است
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استاندار البرز گفت: ایجاد رضایتمندی و رفع موانع فعالان اقتصادی 
چراکه  کردیم  دنبال  استان  در  بزرگ  هدف  یک  بعنوان  را  استان 
در تعاقب این امر رونق تولید، تجارت، اشتغال و در مجموع رشد 

اقتصادی استان و به تبع آن کشور را خواهیم داشت.
 مجتبی عبداللهی، در شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی که 
در سالن جلسات اتاق بازرگانی استان برگزار شد، ضمن گرامیداشت 
افزود:  شهیدشان،  همراهان  و  شهید  جمهور  رئیس  خاطره  و  یاد 
همواره تلاش کردیم که با تمام توان و اختیارات خود در راستای 
توسعه همه جانبه اقتصاد استان بر مبنای تولید و تجارت اقدام کنیم.

را  استان  اقتصادی  فعالان  در  رضایتمندی  ایجاد  داد:  ادامه  وی 
بعنوان یک هدف بزرگ در استان دنبال کردیم چراکه در تعاقب این 
امر رونق تولید، تجارت، اشتغال و در مجموع رشد اقتصادی استان 

و به تبع آن کشور را خواهیم داشت. 
عبداللهی با اشاره به دستاوردها و توفیقات ارزشمندی دولت سیزدهم 
و در راس آن رئیس جمهور شهید آیت اله رئیسی، گفت: بی شک 
اقدامات و ثمرات دولت سیزدهم در ادوار قبلی نظیر نداشته است. 

به  سیزدهم  دولت  دستاوردهای  و  ها  تلاش  اینکه  بیان  با  وی 
شایستگی اطلاع رسانی نشد ، افزود: اخلاقمداری یکی از ویژگی 
شهید آیت اله رئیسی بود ولی ولایتمداری، ولایت پذیری، مجاهدت 
و اخلاص وی بسیار شاخص تر بود که ما باید بعنوان کارگزاران این 

نظام از این خصائل الگو بگیریم.
استاندار البرز به بخشی از دستاوردهای دولت صادق الوعده سیزدهم 
اشاره کرد و گفت: احیای بیش از هزار و 3۰۰ معدن کوچک مقیاس، 
هزار   ۱۱۸ ایجاد  و  راکد  اقتصادی  واحد  هزار   ۵ از  بیش  احیای 
اشتغال، عضویت رسمی در پیمان همکاری های شانگهای، انعقاد 
درصدی   ۹.۷ افزایش  اقتصادی،  های  حوزه  در  نامه  تفاهم   3۷۰
ارزش صادرات، گذر از تجارت ۱۰۰ میلیارد دلاری، ۴هزار و ۱۹3 
افزایش صد در صدی  میلیون دلاری سرمایه خارجی جذب شده، 
در حوزه ذخایر گندم، افزایش ۱۰ برابری یارانه ها، افزایش صادرات 
میلیارد  ارزش ۱۱۲  با  غیرنفتی  تجارت  رکورد  نفتی،  درآمدهای  از 
دلار، کاهش نرخ بیکاری، رتبه بندی معلمان که بیش از ۵۰ هزار 
دولت  دستاوردهای  از  بخشی  تنها  داشت،  مالی  بار  تومان  میلیارد 

سیزدهم بود.
وی افزود: در دولت نهم و دهم مجموعا یک میلیون و ۲۰۰ مسکن 
تعداد حدود ۸۵۰ هزار واحد تحویل داده شد  این  از  ساخته شد و 
تعداد حدود ۲۸۰ هزار واحد مسکن مهر در کشور مانده  این  از  و 
بود که دولت سیزدهم خود را موظف به تحویل آن کرد و تنها در 
به  شهرجدید مهستان حدود ۱۰ هزار واحد مسکن مهر تکمیل و 

متقاضیان تحویل داده شد. 
افتتاح  استان  در  بیمارستانی  بزرگ  های  پروژه  گفت:  عبداللهی 
در  آفرین  به  و  سلیمانی  شهید  های  بیمارستان  که  شد  دنبال  و 

فردیس تکمیل شد و پروژه های بیمارستان کمالشهر، سیدالشهدا، 
تأمین اجتماعی هشتگرد، طالقان، خورشید و... نیز با سرعت در حال 
تکمیل هستند، بواسطه این اقدامات در دولت سیزدهم حدود هزار و 

۵۰۰ تخت بیمارستانی به مجموعه استان اضافه شد. 
عبداللهی با اشاره به نهضت مدرسه سازی، گفت: ۱۰۰ مدرسه در 
سفر اول رئیس جمهور تعهد کرده بودیم که محقق شد و در سفر 
تاکنون حدود  که  قرار گرفت  کار  در دستور  مدرسه  نیز ۱۰۰  دوم 

نیمی از آن تکمیل شده است.
وی افزود: اولین مرکز جامع تشخیص و درمان انواع سرطان کشور 
حال  در  کرج  عظیمیه  در  )ع(  علی  امام  بیمارستان  کنار  البرز  در 
بهره  امسال مورد  ماه  تیر  تکمیل است که بخش عمده آن در ۴ 

برداری قرار می گیرد. 
عبداللهی گفت: در این بیمارستان، بیماران مبتلا به سرطان با تعرفه 

های دولت مورد مداوا قرار می گیرند. 
وی با اشاره به پروژه های راهسازی استان، افزود: در این راستا نیز 
بخشی از اتوبان شهید سلیمانی در سفر رئیس جمهور محترم مورد 
ادامه  دولت  هفته  تا  هستیم  درصدد  که  گرفت  قرار  برداری  بهره 
آن نیز تکمیل و افتتاح شود، همچنین در این مسیر بلندترین پل 

خاورمیانه با سرعت در حال پیشرفت است. 
استاندار البرز افزود: در حوزه انتقال آب سد به شهرمهستان، نظرآباد، 
ساوجبلاغ و در حوزه برق نیز با بهره برداری از پست ۴۰۰ کیلوولت 
اقدامات  البرز  از  دیگر  نقطه  چند  در  پست  این  اجرای  و  کرج  در 
بزرگی رقم خورد و بیش از ۱۰ هزار میلیارد تومان برای زیرساخت 
های برق استان اختصاص یافت و در حوزه گاز نیز البرز با انتقال 

گاز به روستاهای صعب العبور به استان سبز تبدیل شد.
وی گفت: قطارشهری کرج از دیگر پروژه هایی بود که پس از دو 
دهه انتظار مردم، احیا شد و بخشی از آن مورد بهره برداری قرار 
مترو  به  را  کرج  قطارشهری  که  سلطانی  شهید  ایستگاه  و  گرفت 

تهران متصل می کند در هفته دولت امسال افتتاح می شود. 
عبداللهی افزود: طی هفته های اخیر ارتقا ۸ لکه صنعتی به شهرک 
صنعتی ابلاغ شد که براین اساس واحدهای مستقر در این لکه ها از 

امتیازات و تسهیلات شهرک ها برخوردار می شوند.
ریاست  دوره  چهاردهمین  انتخابات  برگزاری  به  اشاره  با  وی 
مجلس  انتخابات  در  اقتصادی  فعالان  از  تقدیر  ضمن  جمهوری، 
متضمن  انتخابات  در  مردم  مشارکت  رشد  گفت:  اسلامی،  شورای 
آن  تعاقب  در  و  جهانی  مجامع  در  ایران  اسلامی  جمهوری  اقتدار 

توسعه و پیشرفت مقتدرانه به پشتوانه مردم خواهد بود.
با تبیین گری و اطلاع  از ما می توانیم  افزود: هر کدام  عبداللهی 
رسانی از دستاوردهای نظام بویژه دولت سیزدهم، مردم را آگاهانه 

به سوی صندوق های رای راهی کنیم.
وی گفت: مقام معظم رهبری در سخنرانی اخیر خود حضور پرشور 
و باشکوه مردم در انتخابات پیش رو را مکمل قدرشناسی و تشییع 

پیکر رئیس جمهور شهید دانستند.
استاندار البرز افزود: باید دست در دست هم دهیم و ایران کوچک 
را بعنوان نمادی از اتحاد و همبستگی اقوام مختلف ایران اسلامی 

در جهان معرفی کنیم.
وی در پایان تمامی فعالان اقتصادی استان را بعنوان عاملی موثر 
در تحقق شعار سال مبنی بر جهش تولید با مشارکت مردم دانست.

استاندار البرز :

 مردم را آگاهانه به سوی صندوق های رای راهی کنیم

 جانشین فرمانده انتظامی البرز :

دستگیری سارقان اماکن خصوصی
 با 3۰ فقره سرقت در کرج

مدیرکل ثبت احوال البرز :

ثبت احوال البرز آماده ارائه خدمات
 در انتخابات پیش رو است

رئیس اداره حفاظت از محیط زیست شهرستان کرج :

ضرورت آموزش شهروندان برای حفاظت
 از محیط زیست

 جانشین فرمانده انتظامی البرز از دستگیری اعضای باند سه نفره سارقان اماکن خصوصی با 
3۰ فقره سرقت در شهرستان کرج خبر داد.

سرهنگ محمد نادر بیگیگفت: به دنبال وقوع چند فقره سرقت اماکن خصوصی از ساختمان های 
نیمه کاره و باغات مناطق جنوبی شهر کرج، تیمی ویژه در پایگاه سوم پلیس آگاهی استان البرز 

برای شناسایی سارقان تشکیل شد.
وی افزود: ماموران با بررسی مناطق وقوع سرقت و استفاده از شیوه های نوین پلیسی رد پای 
یکی از سارقان سابقه دار را در یکی از سرقت ها مشاهده و در تحقیقات تکمیلی متوجه شدند 
که این سارق به همراه یک زن حین سرقت توسط ماموران کلانتری ۲۱ فاز چهار مهرشهرکرج 
دستگیر شده که با هماهنگی  صورت گرفته متهمان برای انجام تحقیقات تخصصی به پایگاه 
سوم پلیس آگاهی استان منتقل شدند. نادربیگی بیان کرد: متهمان در تحقیقات تکمیلی به 
ارتکاب 3۰ فقره سرقت اماکن خصوصی و لوازم و قطعات خودرو با همدستی یک نفر دیگر در 
مناطق جنوبی شهر کرج اعتراف کردند. وی از شناسایی و دستگیری همدست دیگر متهمان 
در منطقه فاز چهار مهرشهر کرج خبرداد و گفت: پس از شناسایی مالباختگان این پرونده، این 

افراد برای انجام مراحل قانونی به مراجع قضایی معرفی شدند.

 مدیرکل ثبت احوال البرز اعلام کرد: تمامی شعب و دفاتر این اداره کل در سطح استان، 
ریاست  چهاردهم  دور  انتخابات  راستای  در  مردم  به  خدمات  ارائه  برای  لازم  آمادگی 

جمهوری است.
عباس فتح اللهی اظهار کرد: به منظور ارائه خدمات مطلوب به مردم، تمام ادارات ثبت 

احوال و پیشخوان خدمات دولت این استان فعال هستند.
وی تاکید کرد: افرادی که فاقد شناسنامه و کارت ملی هستند به دفاتر ثبت احوال استان 
کارت  دریافت  برای  تاکنون  که  افرادی  گفت:  البرز  احوال  ثبت  کل  کنند.مدیر  مراجعه 
هوشمند خود اقدامی نکرده اند، می توانند با رهگیری کارت خود از طریق سامانه ثبت 
احوال کشور و یا شماره گیری *۴*۶۰۹۰# از آخرین وضعیت درخواست کارت هوشمند 
ملی  کارت  دریافت  به  موفق  تاکنون  که  افرادی  کرد:  بیان  وی  شوند.  مطلع  خود  ملی 
نشانی  احوال)  ثبت  منتخب  پیشخوان  دفاتر  به  مراجعه  با  توانند  اند، می  نشده  هوشمند 

مندرج در پرتال ثبت احوال البرز(، برای دریافت کارت خود اقدام کنند.
مدیرکل ثبت احوال البرز از مردم این استان خواست به منظور شرکت در انتخابات، در 

مدت باقیمانده نسبت به رفع نقص شناسنامه و کارت ملی خود اقدام نمایند.

با هدف  آموزش شهروندی  از محیط زیست شهرستان کرج گفت:  اداره حفاظت  رئیس 
کمک در حفاظت از محیط زیست در دستورکار قرار دارد.

نخستین  برگزاری  از  کرج  زیست شهرستان  محیط  حفاظت  اداره  رئیس  تونی،  امیدرضا 
جلسه ستاد مردمی محیط زیست در این اداره خبر داد و گفت: این جلسه به منظور بستر 
به عنوان  فعالیت در حوزه محیط زیست  برای حضور مردم  شهرستان در زمینه  سازی 
حلقه های میانی،  با حضور  حجت الاسلام ملایی دستیار مردمی سازی فرماندار ویژه 

شهرستان کرج  تشکیل شد.
مشکلات  احصا  ورز،  اندیشه  هیأت های  تشکیل  شد  مقرر  جلسه  این  در  افزود:  تونی 
زیست محیطی، برگزاری کارگاه های آموزشی، ایجاد فرآیند حل معضلات محیط زیستی 

شناسایی شده و همچنین برگزاری اردوهای جهادی در دستور کار قرار گیرد.

دادستان عمومی و انقلاب مرکز البرز :

تبلیغات محیطی پیش فروش خودرو و 
ساختمان در استان ممنوع است

 مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز :

۱۰۰ فضای ورزشی برای غنی سازی اوقات
 فراغت دانش آموزان البرز آماده شد

استفاده  سوء  از  جلوگیری  برای  کرد:  اعلام  البرز  مرکز  انقلاب  و  عمومی  دادستان 
کلاهبرداران ، هرگونه تبلیغات محیطی در خصوص پیش فروش خودرو ، ساختمان ویلایی 

و گوشی تلفن همراه در این استان ممنوع است.
حسن مددی با بیان اینکه به ادارات کل فرهنگ و ارشاد اسلامی و راه و شهرسازی استان 
البرز اعلام شده که در خصوص تبلیغات سطح شهر و جاده ها دقت داشته باشند، اظهار 
پرونده های متعدد قضایی می شود،  به طرح و تشکیل  از معضلاتی که منجر  کرد: یکی 
بحث تبلیغات محیطی با مضامین خرید و فروش خودرو از سوی شرکت های کاغذی است 

که بدون مجوز و هرگونه سرمایه و اختیار، اقدام به تبلیغات می کنند.
وی با بیان اینکه تبلیغات محیطی انجام شده با این روش سبب تسهیل وقوع جرم می 
شود، اضافه کرد: این شرکت ها پس از تبلیغات گسترده اقدام به جمع آوری وجوه مردم 
می کنند؛ شگرد آن ها بدین صورت است که ابتدا به تعدادی از افراد، خودروهایی زیر قیمت 
بازار و به قیمت کارخانه ارائه می کنند و با جلب مشتری های جدید و تبلیغات انجام شده 
توسط خریداران خودرو به قیمت کارخانه، افراد به مراتب بیشتری را در طعمه خود قرار 

می دهند.
مددی با اشاره به تشکیل چهار پرونده پیش فروش خودرو در سال گذشته در کرج، آن 

را از مصادیق همین شگردها برای جلب اعتماد مردم و سپس جمع آوری پول بیان کرد.
 دادستان عمومی و انقلاب مرکز البرز دیگر ممنوعیت اعلام شده را مربوط به فروش تلفن 
همراه اعلام کرد که با همان شگرد خودرو، ابتدا تعدادی از گوشی ها را به قیمت پایین تر 

از بازار می فروشند تا اعتماد مردم برای خرید گوشی را به سمت خود جذب کنند.
وی دیگر موضوع ممنوعه را تبلیغ ساخت و ساز ویلا اعلام کرد و متذکر شد: شاهد هستیم 
که شرکت هایی بدون ضابطه و مجوزهای قانونی، اقدام به تبلیغات محیطی برای ساخت 
ویلا در اراضی کشاورزی می کنند که طبق بررسی ها همین خود از عوامل ایجاد تغییر 

کاربری ها و ایجاد شهرک های غیرقانونی متعدد است.

 مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز اعلام کرد: ۱۰۰ فضای ورزشی درون مدرسه ای برای غنی 
سازی اوقات فراغت دانش آموزان این استان در تابستان ۱۴۰3 آماده شده است.

علی حجر گشت در حاشیه جشنواره خیرین مدرسه ساز استان البرز افزود: شعار تابستان امسال« 
اردوگاهی  امکانات ورزشی و  مدرسه تعطیل نیست وتربیت بدون توقف است« و برهمین اساس 

استان برای غنی سازی اوقات فراغت آینده سازان مهیا شده است.
وی بیان کرد: ۶۰ زمین چمن و ۴۰ فضای ورزشی در درون مدارس پذیرای جذب دانش آموزان در 

فعالیت های تابستانی استان هستند.
حجرگشت گفت: افزون بر این موارد، اردوگاه های فرهنگی تفریحی در استان البرز به دانش آموزان 

خدمات ارائه می دهند.
وی با اعلام اینکه تعداد دانش آموزان سال تحصیلی جاری استان البرز ۵3۰ هزار نفر است، افزود: 

طبق پیش بینی سال آینده هشت هزار و ۵۰۰ دانش آموز دیگر به شمار آنان افزوده می شود.
تا در  البرز در تلاش هستیم  با توجه به روند مهاجرپذیری استان  براین اساس  حجرگشت گفت: 
برخی مناطق که تعداد دانش آموزان بیشتری دارند فضاهای آموزشی افزایش یابد. مدیرکل آموزش 
و پرورش استان البرز اضافه کرد: بر اساس سیاست های آموزش و پرورش توسعه هنرستان های 
فنی و حرفه ای همراه با کار و دانش در دستور کار است که در این بخش۲ فضای هنرستانی به 

استان البرز افزوده می شود.
حجرگشت بیان کرد: برخی از مدارس که بستر لازم برای احداث کارگاه دارند با مشارکت اداره کل 
نوسازی و تجهیز مدارس استان البرز دارای کارگاه شده و برخی از مناطق که استقبال بیشتری برای 

دوره متوسطه هنرستانی است تبدیل مدرسه به هنرستان را خواهیم داشت.
وی یادآورشد: در استان البرز با کمبود فضای آموزشی و نیروی انسانی مواجه هستیم که ساماندهی 

فضاهای آموزش و تلاش برای اینکه کلاسی بدون معلم نماند در اولویت کاری قرار گرفته است.
مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز در ادامه گفت: در خصوص شروع و بازگشایی مدارس زودتر 

از موعدقانونی عمل نخواهیم کرد؛ در این زمینه بخشنامه ای ابلاغ نشده است.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان البرز :

برداشت اضافه آب از چاههای البرز ممنوع شد

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان البرز اعلام کرد: اضافه برداشت آب از چاههای 
کشاورزی و صنعتی این استان به سبب وضعیت نامناسب سفره های زیرزمینی ممنوع 

است.
کنتورهای  به  البرز  استان  مجاز  چاههای  درصد   ۹۹ تاکنون  کرد:  اظهار  نجفیان  داود 
هوشمند مجهز شده که به تناسب نیاز سهمیه برداشت آب برای بخش های کشاورزی 
و صنعتی تعیین شده است. وی ادامه داد: هریک از مالکان چاههای مجاز می توانند تا 
سقف تعیین شده ، آب برداشت کنند در غیر این صورت چاههای آنها مسدود خواهد شد.
و ۶۰۰ حلقه چاه مجاز  پنج هزار   : البرز گفت  استان  ای  منطقه  آب  مدیرعامل شرکت 

کشاورزی ، صنعتی و شرب در استان البرز وجود دارد.
نجفیان بیان کرد: حدود ۲ هزار حلقه چاه غیر مجاز شناسایی شده این استان طی سال 
جاری به طور کلی رفع اثر می شود.این مسوول یادآور شد: اکنون دشت های استان با 
تنش شدید آبی مواجه است و برهمین اساس طرح های کنترلی و پیشگیرانه برای حفظ 
و صیانت از سفره های زیر زمینی به اجرا درآمده است. میزان آبهای سطحی و زیر زمینی 

استان البرز حدود یک میلیارد و ۸۰۰ میلیون متر مکعب برآورد شده است.
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جامعه   شماره ۴۱۵0۲

دوشنبه
۲۱ خرداد ۱۴0۳  میهنآ ن00مار

اروزنامه

سرپرست استانداری آذربایجان شرقی از آغاز پروژه خط دوم برگشتی 
اسناد  افزود:  و  داد  خبر  بئل  گوئجه  گردنه  در  تبریز  اهر-  بزرگراه 
مناقصه این پروژه هفته آینده در سامانه مربوطه بارگذاری و بعد از 
تامین اعتبارات لازم و انتخاب پیمانکار و تجهیزات لازم به زودی 

این پروژه آغاز به کار خواهد کرد. 
تراب محمدی در سفر یک روزه به همراه مدیرکل و معاونان ادارات 
و بازدید از پروژه های عمرانی و خدماتی شهرستان اهر و در راستای 
حل مشکلات پروژه های در دست اجرای دولتی و بخش خصوصی،  
داخل  غربی  کمربند  مسیر  بازگشایی  و  روشنایی  رفع مشکلات  به 
شهر و همچنین تصمیمات لازم برای اتمام پروژه کمربند شرقی و 
جنوبی داخل شهر اهر نیز اشاره و اظهار کرد: مشکلات روشنایی و 
بازگشایی مسیر کمربند غربی شهر اهر تا دو ماه آینده حل خواهد 

شد. 
وی از چهار خطه شدن جاده اهر- مشکین شهر نیز خبر داد و گفت: 
آذربایجان  استان  به  مربوط  شهر  -مشکین  اهر  جاده  کیلومتر   3۵
شرقی است که با پیمانکاری قرارگاه خاتم الانبیا به طول ۲۰ کیلومتر 
انجام است، ولی متاسفانه به دلیل برخی مشکلات پروژه  در حال 
به کندی پیش می رود که با بررسی های کارشناسی نسبت به حل 
فعالیت  ادامه  به زودی شاهد  انجام و  پیمانکار  این  مشکلات مالی 

پروژه جاده اهر- مشکین شهر خواهیم بود. 

نماینده مردم اهر و هریس در مجلس شورای اسلامی :
توسعه متوازن اهر باعث پیشرفت و توسعه

 مرکز استان خواهد شد
نماینده مردم اهر و هریس در مجلس شورای اسلامی، اعلام کرد: 
توسعه متوازن در شهرستان اهر باعث پیشرفت و توسعه تبریز خواهد 

شد. 
و  یاد  گرامیداشت  مراسم ضمن  این  در  عبداللهی همچنین  بیت اله 
نام شهدای خدمت و پیگیری جدی مطالبات مردم اهر و هریس در 
مجلس با اشاره به اقدامات و خدمات مهم این شهرستان در توسعه 
و پیشرفت منطقه ارسباران و استان آذربایجان شرقی در طول تاریخ 
اقتصادی،  مختلف  حوزه های  در  اهر  متوازن  پیشرفت  کرد:  اظهار 
تبریز  تا  کرد  خواهد  کمک  و...  اجتماعی  سرمایه گذاری،  فرهنگی، 

به پیشرفت برسد. 
وی به معضل حاشیه نشینی در کلانشهرها نیز اشاره و اظهار کرد: 
در صورت عدم توسعه و پیشرفت متوازن شهرستان اهر باعث ایجاد 
بلایای شهرنشینی که همان حاشیه نشینی در کلانشهرهایی چون 

تبریز است، خواهد شد. 
در  حاشیه نشینی  مختلف  معضلات  به  اشاره  با  همچنین  وی 
کلانشهرها گفت: امیدواریم با کمک مسئولان استانی و شهرستانی 

شاهد پیشرفت شهرستان اهر و متعاقب آن کاهش حاشیه نشینی 
در تبریز باشیم و این امر اتفاق نخواهد افتاد غیر از سرمایه گذاری 
توجه  امر  این  به  امیدواریم  که  هریس  و  اهر  شهرستان های  در 

ویژه شود.
ادامه  در  اسلامی  در مجلس شورای  و هریس  اهر  مردم  نماینده 
و  تاکید  اهر  شهرستان  در  ویژه  فرمانداری  ایجاد  ضرورت  بر 
از  پیش  به  شهرستان  این  در  فرمانداری  تاسیس  کرد:  تصریح 
به  نسبت  زیادی  تاریخی  قدمت  و  برمی گردد  اسلامی  انقلاب 
سایر فرمانداری های شهرستان های استان و حتی کشور دارد و از 
سرپرست استانداری و معاون سیاسی و امنیت استانداری درخواست 
می کنیم با پیگیری از وزارت کشور و دولت برای ایجاد فرمانداری 

ویژه در اهر اقدامات اساسی انجام شود. 
وی همچنین با تاکید بر اهمیت ایجاد فرمانداری ویژه در شهرستان 
عمرانی  پروژه  ۱۰ها  احداث  از  ویژه  فرمانداری  ایجاد  افزود:  اهر 
تلاش  و  همراهی  با  امیدواریم  و  دارد  فراوان  اهمیت  خدماتی  و 
مسئولان استانی و شهرستانی شاهد ایجاد فرمانداری ویژه در این 
شهرستان و در ادامه نیز شاهد توسعه و پیشرفت در اهر و منطقه 
ادامه جذب سرمایه گذار بخش خصوصی  ارسباران باشیم. وی در 
در شهرستان های اهر و هریس را عاملی برای رشد و پیشرفت در 

منطقه عنوان کرد و خواستار توجه ویژه به این امر شد. 
وی از رفع مشکل زیست محیطی معدن گاودل شهرستان اهر در 
آینده نزدیک خبر داد و گفت: این معدن با سرمایه گذاری بخش 
به  آغاز  انجام گمانه زنی ها  از  بعد  خصوصی حدود دو سال پیش 
از جمله  فعالیت کرد و در حال حاضر به دلیل مشکلات مختلف 
تامین آب و مسائل زیست محیطی دچار مشکل شده است که در 
دل  گاو  معدن  آب  تامین  و  محیطی  زیست  مشکلات  خصوص 
این مشکلات حل  آینده  ماه  و طی یک  انجام  بررسی های لازم 
خواهد شد.در سفر یک روزه سرپرست استانداری آذربایجان شرقی 
و جمعی از مدیرکل و معاونان ادارات استانی و نماینده مردم اهر و 
هریس در مجلس شورای اسلامی، فرماندار اهر و جمعی از مدیران 
و رؤسای ادارات شهرستانی علاوه بر بازدید از پروژه های عمرانی 
شهرداری اهر، جاده اهر- تبریز، جاده اهر- مشگین شهر و... کلنگ 
سرمایه گذاری  با   ۴ درجه  رفاهی  و  خدماتی  مجتمع  یک  احداث 
واعتبار  مربع  متر  به مساحت ۱۴۷3۵  زمینی  در  بخش خصوصی 

۸۰۰ میلیارد ریال به زمین زده شد. 

سرپرست استانداری آذربایجان شرقی خبر داد :

آغاز پروژه خط دوم برگشتی بزرگراه 
اهر- تبریز در گردنه گوئجه بئل

مدیر کل اوقاف و امور خیریه آذربایجان شرقی:

باغات وقفی آذربایجان شرقی باید احیا شوند
به نیت  احیا شده و  استان  باغات  باید تمام  آذربایجان شرقی گفت:  امور خیریه  اوقاف و  مدیر کل 

واقفان خیر اندیش عمل شود.
در  استان  امور خیریه  و  اوقاف  مدیر کل  الدین حسینی  المسلمین سید شهاب  و  الاسلام   حجت 
از  یکی  کشاورزی  محصولات  و  باغات  سرانه  افزایش  کرد:  اظهار  شبستر  باغات  پروژه  از  بازدید 
اولویت های برنامه ای اداره کل اوقاف و امور خیریه استان است که در اجرای صحیح نیت واقفان 

خیر اندیش است.
وی در رابطه با احیای باغات قدیمی وتبدیل آنها به باغات کشاورزی نیز گفت: صیانت از باغات 
موقوفه موجود شهری و روستایی و تبدیل باغات قدیمی به باغات کشاورزی پر در آمد با مشارکت 
مردم در سال جهش تولید با مشارکت مردم از اهداف اصلی این اداره کل می باشد و درهمین راستا 

اقدام به شناسایی باغات قدیمی در نقاط مختلف استان کرده ایم.
حسینی با اشاره به احیای باغات خامنه اظهار کرد: باغات خامنه در یکی از نقاط ارزشمند استان قرار 
دارد که اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان شبستر در راستای حفظ و توسعه این باغات به نحو 

احسن اقدام کرده است و باید تمام باغات استان احیا گردند.
انجام به نیت  باغات استان و  پایان خاطرنشان کرد: هر آنچه در توان داریم برای احیای  وی در 

واقفان خیر اندیش خواهیم گذاشت.

مدیرکل حفاظت محیط زیست آذربایجان شرقی :

جمعیت حیات وحش آذربایجان شرقی
 رو به افزایش است

فرماندار ارومیه :

ارومیه آماده برگزاری انتخابات 
ریاست جمهوری است

 سرپرست اداره کل راه و شهرسازی آذربایجان غربی :

سه هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال اعتبار برای کریدور 
بزرگراهی غرب کشور مصوب شد

مدیرکل حفاظت محیط زیست آذربایجان شرقی از افزایش رضایت بخش جمعیت حیات وحش گونه 
های منحصر به فرد و مهم این استان در چند سال گذشته خبر داد.

شهنام اشتری، افزود: با توجه به شرایط آب و هوایی و بارندگی های مناسب در یک سال گذشته در 
بیشتر مناطق جنگلی و حفاظت شده آذربایجان شرقی، طبق آمارهای به دست آمده در غالب گونه 

های جانوری شاهد رشد جمعیت هستیم.
وی افزایش جمعیت حیات وحش در مناطقی از شهرستان جلفا و دامنه های سهند را نسبت به سایر 
نقاط حفاظت شده آذربایجان شرقی مناسب اعلام و اظهار کرد: علاوه بر تاثیر بارندگی ها و به دنبال 
آن تامین غذای حیات وحش، برنامه ها و طرح های سازمان حفاظت محیط زیست برای مراقبت و 

حراست از گونه های مختلف نیز در افزایش جمعیت آنها موثر بوده است.
اشتری در عین حال از کاهش جمعیت گونه آهو در بخش کاغذکنان شهرستان میانه خبر داد و یادآور 
شد: با توجه به کم آبی موجود در این منطقه شاهد کاهش جمعیت این گونه بومی بوده ایم که به 

احتمال زیاد این موضوع شاید به دلیل مشکل محل زندگی آهوها بوده است.
وی سازگاری گونه های جانوری با شرایط بی آبی و کم آبی را بسیار بعید و دور از انتظار دانست و 
گفت: در سال های قبل نیز شاهد بوده ایم که برخی از گونه ها برای تامین شرایط زندگی و نیاز به 

آب محل زندگی خود را تغییر داده اند.
اشتری ۲ گونه منحصر به فرد حیات وحش آذربایجان شرقی شامل کل و بز و قره خروس را مورد 
اشاره قرار داد و افزود: شرایط جمعیتی و فراوانی این ۲ گونه مهم استان نسبت به سال های گذشته 

بسیار بهتر شده است.
گونه  شرقی  آذربایجان  زیست  محیط  حفاظت  کل  اداره  جدید  سرشماری  اساس  بر  وی  گفته  به 

قرقاول نیز در کرانه های رودخانه ارس شرایط بسیار خوبی نسبت به سال های گذشته دارد.

فرماندار ارومیه با اشاره به آمادگی این شهرستان برای انتخابات ریاست جمهوری گفت: تمهیدات 
و تدابیر لازم برای برگزاری انتخاباتی امن و سالم اندیشیده شده است.

به گزارش ایرنا، غلامحسین عماری در سومین جلسه هیات اجرایی انتخابات ریاست جمهوری 
در ارومیه اظهار کرد: سلامت، امنیت، رقابت و مشارکت چهار راهبرد انتخابات است که با تکیه 

بر این موارد انتخابات چهاردهمین دوره ریاست جمهوری برگزار خواهد شد.
وی با اشاره به تشکیل جلسات هیات اجرایی و نهایی کردن شعبات اخذ رای در سطح شهرستان، 
افزود: برای سهولت حضور مردم در پای صندوق های اخذ رای در این دوره از انتخابات نسبت 

به افزایش شعبات ثابت و سیار اقدام می شود.
عماری به تمهیدات اندیشیده شده برای انتخاباتی پرشور، گفت: با توجه به اشتغال مردم در روستا 
ها به کار کشاورزی و دامداری در این فصل سال برای این منظور نسبت به افزایش شعبات سیار 

روستایی نیز توجه ویژه ای شده است.
به فرا رسیدن فصل  با توجه  افزود:  ارومیه  انتخابات ریاست جمهوری در  اجرایی  رییس هیات 
ییلاقات برای سهولت حضور جمعیت عشایری نیز شعب سیار برای ییلاقات شهرستان اختصاص 
یافته و در همه مراکز تفریحی و تفرجگاهی شهرستان شعب سیار برای اخذ آرای مردم در نظر 

گرفته شده است.

 سرپرست اداره کل راه و شهرسازی آذربایجان غربی گفت: امسال برای کریدور بزرگراهی غرب کشور 
سه هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال اعتبار مصوب شد که تاکنون ۴۰۰ میلیارد ریال آن تخصیص یافته است.

این  استانی که  پنج  بین  بزرگراهی غرب کشور در  اعتبارات کریدور  اینکه  به  اشاره  با  رسول عطایی 
پروژه از آنها عبور می کند توزیع می شود افزود: برای تکمیل این پروژه در مجموع بیش از ۲۰۰ هزار 

میلیارد ریال اعتبار نیاز است.
وی اضافه کرد: با تلاش صورت گرفته، از ۵3۶ کیلومتر کریدور بزرگراهی غرب کشور در استان، تاکنون 
۴۷۱ کیلومتر آن به بهره برداری رسیده و ۶۵ کیلومتر باقی مانده نیز به پیمان داده شده است. سرپرست 
اداره کل راه و شهرسازی آذربایجان غربی گفت: کریدور بزرگراهی غرب کشور به طول یک  هزار و 
۵3۰ کیلومتر، مرز بازرگان در آذربایجان غربی را به بندر امام خمینی )ره( در استان خوزستان متصل 
می کند که 3۰ درصد این شبکه حمل  و نقل جاده ای در استان ما قرار دارد.وی اظهار کرد: این کریدور از 
بازرگان آغاز و پس از گذر از شهرهای ماکو، خوی، ارومیه، مهاباد، میاندوآب و بوکان عبور کرده و سپس 
وارد سقز در استان کردستان می شود.عطایی گفت: وجود یک هزار کیلومتر مرز مشترک و همجواری 
آذربایجان غربی با سه کشور، این استان را به دروازه اصلی ارتباط ایران با اروپا تبدیل کرده است و عمده 
حمل و نقل جاده ای کالا و مسافر کشور از طریق پایانه های مرزی استان یعنی یک چهارم پایانه های 
مرزی کشور انجام می شود.وی اضافه کرد: با توجه به شرایط کنونی، توسعه زیرساخت های حمل و نقل 
در پایانه های مرزی یکی از کارآمدترین راهکارهای برون رفت از چالش های اقتصادی به شمار می رود.

سرپرست اداره کل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی :

۵4درصد تولید ناخالص داخلی آذربایجان 
شرقی مربوط به حوزه صنعت است

مدیرعامل شهرک های صنعتی آذربایجان شرقی:

۵۷ شهرک صنعتی مصوب در 
آذربایجان شرقی داریم

ناخالص  تولید  از  آذربایجان شرقی گفت: ۵۴ درصد  تجارت  و  اداره کل صنعت، معدن  سرپرست 
داخلی مربوط به حوزه صنعت است در حالی که این رقم در کشور کمتر از ۴۰ درصد است و این 

صنعتی بودن استان را نشان می دهد.
با  آذربایجان شرقی  در  دولت سیزدهم  تبیین خدمات  در سلسه نشست های  عبدالحمید سرتیپی 
عنوان »رسم خدمت« در محل اداره کل فرهنگ و ارشاد استان اظهار کرد: آذربایجان شرقی یکی 
از حوزه های کلیدی در حوزه صنعت است و بخش عظیمی از بار این حوزه در استان بر دوش بخش 
خصوصی است در همین راستا، آذربایجان شرقی در صدور جواز تاسیس و توسعه ای برای واحدهای 

تولیدی در رتبه های بالا قرار گرفته است.
وی به ظرفیت های تجارت در این استان نیز اشاره کرد و گفت: واقع شدن در مرز و همجواری با 
کشورهای جمهوری آذربایجان و ارمنستان و تقویت دیپلماسی برقراری ارتباط با کشورهای همسایه 
که نتیجه تلاش های دولت سیزدهم است، موجب شده تا رشد چشمگیری در توسعه صادرات این 

استان تحقق یابد و در ۲ ماه ابتدایی سالجاری، به بیش از ۴3 درصد رسیده است.
وی به برخی موانع در زمینه سرمایه گذاری بخش خصوصی در این استان اشاره و اظهار کرد: با 
اینکه اداره کل صمت استان در تلاش است تا در کمترین زمان ممکن، مجوز لازم را برای سرمایه 
گذاران صادر کند اما برخی دستگاه های استعلامی، موانعی در این زمینه بر سر راه سرمایه گذار و 
صمت استان قرار می دهند از همین رو در حال راه اندازی گروه سرمایه گذاری در اداره کل هستیم 

تا زمینه را برای سرمایه گذاری بیشتر بخش خصوصی در استان فراهم کنیم.
سرتیپی به احیای ۲۲۰ واحد راکد و نیمه راکد در استان در دولت سیزدهم اشاره کرد و گفت: تعداد 
۱۸۰ واحد که به طور کامل تعطیل شده بودند و ۸۰ واحد نیز که به دلیل تغییر مدیریت، دچار وقفه 

در تولید شده بودند با تلاش کارگروه تسهیل و حمایت دولت به چرخه بازگشتند.
وی ادامه داد: همچنین تعداد ۸۰ واحد معدنی نیز در دولت سیزدهم احیا و وارد چرخه تولید شدند 
که در تاریخ فعالیت معدنی استان بی سابقه بود. سرتیپی همچنین از صدور ۸۹۰ پروانه بهره برداری 
در استان خبرداد و گفت: پروانه بهره برداری ۴۵۰ واحد جدید به همراه ۴۴۰ پروانه توسعه ای در 
استان صادر شده است که با بهره برداری از این واحدها، ۲۷ هزار اشتغال در استان شکل می گیرد.

مدیرعامل شهرک های صنعتی آذربایجان شرقی گفت: ۵۷ شهرک صنعتی مصوب داریم که ۵۱ 
مورد از آن در مرحله واگذاری است.

 سهراب فیض زاده، در سلسله نشست های رسانه ای رسم خدمت اظهار کرد: شرکت شهرک های 
صنعتی شرکت دولتی است که در هر استان شکل گرفته است.

وی گفت: شهرک های صنعتی در دو بخش انجام وظیفه می کند که این دو بخش تأمین سزیرساخت 
های صنعتی برای استقرار واحدهای صنعتی و بخش دیگر پشتیبانی شرکت های صنعتی است.

مدیرعامل شهرک های صنعتی استان ادامه داد: پنج هزار و ۸۰۰ قرارداد واگذار شده است که از این 
میان 3 هزار و ۲۰۰ مورد در حال بهره برداری است.

وی خاطرنشان کرد: طرح های توسعه ای و ایجادی زمینه اشتغال ۶۲ هزار نفر ایجاد خواهد کرد.
فیض زاده بیان کرد: شهرک صنعتی چاراویماق یکی دیگر از کارهای مهم دیگر است که تقریباً با 

سرعت قابل قبول به مرحله بهره برداری رسیده است.
وی افزود: شهرک صنعتی اسکو نیز عملیات خود را شروع کرده است و شهرک صنعتی ملکان نیز 

با پیشرفت کاری ۸۰ درصد در حال اجراست.
مدیرعامل شهرک های صنعتی گفت: فاز توسعه شهرک توسعه استاد عالی نسب، که یازده هزار 
اشتغال را ایجاد خواهد کرد شروع به کار کرده است و همچنین فاز توسعه شهرک سلیمی به مرحله 

بهره برداری رسیده است.
زمینه  که  است  رسیده  بهره برداری  به  بعثت  از شهرک صنعتی  البته ۴۰۰ هکتار  یادآور شد:  وی 

اشتغال ۱۶ هزار و ۱۰۰ نفر را فراهم خواهد آورد.
فیض زاد تشریح کرد: بهره برداری از سه مدول تصفیه خانه، ایجاد شهرک صنعتی شمال دو مراغه، 
بناب ۲، شهرک صنعتی مس ورزقان، فاز توسعه شهرک صنعتی آخولا، ناحیه صنعتی خاروانا در 

مناطق مرزی، ایجاد ناحیه صنعتی خواجه از دیگر اقدامات در دولت سیزدهم بود.
و  است  رسیده  برداری  بهره  مورد  استان  در  غیردولتی  صنعتی  شهرک   ۱۰ کرد:  خاطرنشان  وی 

همچنین ۱۵ مورد دیگر نیز در مرحله اخذ مجوز و اجرا هستند.



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>

 شماره ۱۵0۲
دوشنبه
۲۱ خرداد ۱۴0۳ 

>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه  میهنآ۵ ن00مار

اروزنامه
گفت:  قزوین،  استانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
علی رغم اینکه در گذشته ساختار برخی از وزارتخانه ها، قوانین 
دولت  بود،  استوار  جمیعت  کنترل  مساله  بر  آیین نامه ها  و 
سیزدهم گام بلندی در حوزه جمعیت برداشت که قابل تقدیر 

است. 
عباس کاظمی در مراسم تقدیر از رابطان جمعیت دستگاه های 
اجرایی استان، با بیان اینکه قوانین مختلفی در حوزه کنترل 
جمعیت وجود داشت که بیرون آمدن از آن آسان نبود، تصریح 
کرد: در حال حاضر نیز سایه برخی قوانین را در حوزه جمعیت 
بحران  با  اینکه  با  است،   ۸۰ و   ۷۰ دهه  میراث  که  می بینیم 
جدی جمعیت روبرو هستیم هنوز مقاومت هایی وجود دارد اما 
از  حمایت  قانون  و  برداشت  بلندی  گام  مجلس  حال  این  با 
جوانی جمعیت را تصویب کرد و دولت سیزدهم نیز در اجرای 

آن تمام توان خود را به کار بست.
ما  ابرچالش  اینکه  به  اشاره  با  استاندار قزوین  معاون سیاسی 
مساله جمعیت است، خاطرنشان کرد: 3۰ سال قوانین ما در 
حوزه کنترل جمعیت بود و اجرای قانون جوانی جمعیت نیاز به 
منابع و ظرفیت مالی بالایی داشت بنابراین اجرای این قانون 
نیاز به نگاه جهادی و عمیقی داشت که این برنامه را به مرحله 

اجرا و انجام برساند.
را  جمهوری  ریاست  حالی  در  رییسی  شهید  داد:  ادامه  وی 
بسیار  شرایط  اقتصادی  حوزه  در  کشور  که  گرفتند  برعهده 
رقمی  سه  تورم  اقتصاددانان  برخی  که  جایی  تا  داشت  بدی 
را پیش بینی می کردند، در این شرایط تصویب و اجرای قانون 
جوانی جمعیت بسیار هزینه بر بود اما دولت با درک این مساله 

مهم، قانون را علی رغم تمام هزینه هایش اجرایی کرد.
یکی  که  کرد  اظهار  جرات  به  توان  می  کرد:  تاکید  کاظمی 
اجرای همین  اقدام دولت سیزدهم  و  از مهمترین تصمیمات 
قانون بود، در این شرایط رفتن به سمت یک قانون پرهزینه 
نشان از باور و اعتقاد عمیق دارد، در دولت سیزدهم و در حوزه 
جمعیت اقدامات خوبی صورت گرفته که اگر تداوم داشته باشد 

سال های آینده آثار آن را خواهیم دید.
انتخابات ریاست جمهوری، تصریح  به  اشاره  با  ادامه  وی در 
کرد: مراسم تشییع شهید رییسی بی نظیر بود، یک شخصیت 

سیاسی در بدترین شرایط جنگ شناختی مسوولیت می گیرد و 
بعد از دهه ۹۰ که دهه عبرت نام دارد شخصی رییس جمهور 
می شود و طی سه سال سنگین ترین عملیات رسانه ای علیه 
او صورت می گیرد اما با این حال با اعتقاد به کارش ادامه داد.
با  رود  انتظار می  نخبگان و خواص  از جامعه  افزود:  کاظمی 
انتخابات  در  را  ماندگاری  کار  بتوانند  ها  ویژگی  این  تبیین 
مهم پیش رو به نمایش بگذارند، نیاز است انتخابات ریاست 
جمهوری با حضور و مشارکت بالای مردم مسیر را برای تداوم 

خدمت بیش از پیش هموارتر کنند.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری قزوین :

با بحران جدی جمعیت روبرو هستیم

 شماره ۱۴۴۲
دوشنبه
7 اسفند ۱۴0۲ 

 معاون فرهنگی و رسانه ای اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی قزوین :

رسانه ها نقش موثری در مبارزه با
 قاچاق کالا دارند

 معاون فرهنگی و رسانه ای اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی قزوین گفت: رسانه 
ای شدن اخبار و اطلاعات مربوط به مبارزه با قاچاق کالا و ارز می تواند نقش موثر 

و قابل توجهی در این حوزه داشته باشد.
مسعود میرزاپور در دومین نشست شورای مبارزه با کالای قاچاق و ارز استان طی 
سال جاری که در سالن جلسات اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان برگزار شد، 
تصریح کرد: با توجه به اهمیت مطرح شدن این مساله میان اقشار مختلف، می توان 
مباحث مربوط به این حوزه را در جلساتی مانند نماز جمعه و یا شورای سیاستگذاری 

ائمه جمعه مطرح کرد.
وی با تاکید بر این موضوع که رسانه ای شدن این مباحث کمک شایان توجهی به 
حل آن می کند، افزود: بایستی آثار و پیامدهای قاچاق کالا در حوزه های مختلف 
اقتصادی، اجتماعی، فرهنگی و سیاسی بررسی شود و آسیب های هر حوزه نیز از 

طریق رسانه ها اطلاع رسانی شود تا بتوان با این معضل مقابله کرد.
نام  فکری  و سلامت  امنیت  در  را  این بخش  اهمیت  مورد  مباحث  میرزاپور عمده 
برد و تصریح کرد: اهمیت موضوعاتی از جمله قاچاق سوخت در درجه بالایی قرار 
دارد و سایر موارد از جمله مکمل های ورزشی قاچاق نیز مورد توجه کارگروه مبارزه 
با قاچاق کالا و ارز هستند. معاون فرهنگی و رسانه ای اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی قزوین در رابطه با برنامه های هفته مبارزه با قاچاق کالا و ارز، اظهار کرد: 
در این بازه زمانی، دستگاه هایی که دارای افراد تحت پوشش زیادی هستند از جمله 
آموزش و پرورش و دانشگاه ها موارد و اطلاعات حوزه های خود را جهت تنویر افکار 

عمومی در اختیاز اصحاب رسانه قرار دهند.

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار زنجان :

رفع نقاط حادثه خیز زنجان از اولویت 
مهم و اساسی است

مدیرعامل سازمان حمل  و نقل و ترافیک شهرداری قزوین :

۷۰ درصد تقاطع های قزوین به 
سامانه هوشمند مجهزند

امر  عنوان  به  استان  حادثه خیز  نقاط  رفع  بر  زنجان  استاندار  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
اولویت دار تاکید کرد و گفت: در تصمیم گیری ها، نقاط حادثه خیز با اولویت و در مدت زمان 

کوتاه رفع شود.
محمد شعاعی در نشست ۶3 کمیسیون ایمنی راه های استان به تدابیر سهل الوصول در کاهش 
تصادفات اشاره کرد و افزود: یکی از مواردی که می تواند در کاهش تصادفات مهم باشد، حضور 

پلیس در محورهاست که می توان با این اقدام بخش عمده ای از تصادفات را کنترل کرد.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان زنجان نیز بر اهتمام بیشتر دستگاه های دخیل 
برای کاهش تصادفات تاکید کرد و اظهار داشت: در همین راستا کاهش ۱۶ درصدی تصادفات 
برون شهری و کسب جایگاه سوم در بین استان ها، از تلاش و همکاری سایر دستگاه ها با اداره 

کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان زنجان حکایت دارد.
اصغر اسماعیلی با بیان اینکه ترددها هر سال روند افزایشی دارد، افزود: در تلاش هستیم با 

آرام سازی، آشکارسازی و ایمن سازی محورها، اثر مثبتی در کاهش آمار فوتی ها ایجاد کنیم.
به گفته این مسوول، بیشترین تصادفات رخ داده مربوط به ۲۹ اسفند ماه با ۴۹ مورد تصادف در 
حدود یک درصد از کل تصادفات در سال ۱۴۰۲ را به خود اختصاص داد که برای این منظور 

باید کمیته ویژه ای متشکل از اداره کل راهداری، پلیس راه و سایر دستگاه ها تشکیل شود.
وی اظهار داشت: تا پایان سال هر ماه جلسه ایمنی راه ها از سوی این اداره کل و با حضور 

معاون عمرانی استانداری برگزار شود.
دستگاه های  توسط  تصادفات  کاهش  راستای  در  شده  انجام  اقدامات  از  قدردانی  با  اصغری 
مرتبط، بر تمرکز در ساعات بعد از ظهر تا ۲۴ شب که ۶۵ درصد تصادفات را به خود اختصاص 

داده است، تاکید کرد.

مدیرعامل سازمان حمل  و نقل و ترافیک شهرداری قزوین با اشاره به تجهیز ۵۴ تقاطع این شهر به 
چراغ راهنمایی و رانندگی، گفت: حدود ۷۰ درصد از چراغ های راهنمایی قزوین به سامانه هوشمند 

کنترل مرکزی ترافیک )SCATS( متصل هستند.
مجتبی جانیاظهار کرد: سامانه هوشمند کنترل مرکزی ترافیک )SCATS( قادر به عکس العمل 
مقابل تغییرات لحظه ای در تقاضا و ظرفیت بوده و به طور اتوماتیک زمانبندی چراغ ها را تنظیم 

می کند تا در سطح شبکه جریان ترافیک بهینه ترین حالت را داشته باشد.
وی ادامه داد: میزان ترافیک و راندمان هر تقاطع به وسیله حس گرهای خودرو اعم از تصویری، 
راداری و با لوپ های القایی )تجهیزات ارتباطی( اندازه گیری شده و بهترین زمانبندی جهت بهینه 

سازی زمانبندی تقاطع، انتخاب و اعمال می شود.
جانی اظهار کرد: این سامانه همچنین برای اندازه گیری حجم ترافیک از سنسورها و حلقه های 
سیمی کار گذاشته شده در کف خیابان استفاده می کند و می تواند پس از شناسایی تعداد و حتی 

نوع خودرو آنها را به رایانه مرکزی ارسال کند.
اینکه قزوین در بین سایر کلان شهرهای کشور پیشگام در اتصال این نوع  با بیان  این مسوول 
سامانه بوده، یادآور شد: تقاطع هایی که به صورت هوشمند به سامانه کنترل مجهز می شوند، امکان 
فازبندی از مرکز کنترل ترافیک مهیا می شود و همکاران تمام رویکردهای یک تقاطع را با دوربین 

های نظارت تصویری رصد می کنند.
مدیرعامل سازمان حمل  و نقل و ترافیک شهرداری قزوین خاطرنشان کرد: نصب این سامانه هم 
در بحث ایمنی و هم در حوزه افزایش رضایتمندی و کاهش تداخلات ترافیکی بسیار موثر است و 
به همین دلیل شاهدیم که در تقاطع های چراغ دار نسبت به میادین، تصادفات کمتری رخ می دهد 

و از ایمنی بیشتری برخوردار هستند.

 مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی قزوین :

خانه خلاق صنایع دستی قزوین افتتاح شد

رییس سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین :

۵۰ طرح کشاورزی در استان قزوین
 افتتاح می شود

سرپرست جمعیت هلال احمر استان قزوین :

شرکت خودروسازی در قزوین دچار
 آتش سوزی شد

 مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی قزوین گفت: خانه خلاق صنایع دستی 
استان در خانه تاریخی رئوفی با پایان عملیات مرمت و واگذاری آن به بخش خصوصی، مورد 

بهره برداری قرار گرفت.
علیرضا خزایلی در حاشیه بهره برداری از این مرکز، اظهار کرد: این مرکز به مناسبت گرامیداشت 
روز جهانی صنایع دستی و با حضور برخط وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی به 

بهره برداری رسید.
وی افزود: این مجموعه با واگذاری به سرمایه گذار بخش خصوصی پس از مرمت و تجهیز و 
با سرمایه گذاری ۲۰ میلیارد ریالی و اشتغالزایی برای بیش از ۱۰ نفر با هدف آموزش، تولید، 

بازرگانی و خلق ایده های نوآورانه در تولید مورد افتتاح قرار گرفت.
خزایلی ادامه داد: در این مجموعه کارگاه های زنده صنایع دستی در رشته های سفال و سرامیک، 

معرق، ساخت زیور آلات سنتی، طراحی سنتی، رودوزی سنتی، نقاشی موزاییک فعالیت دارند.
وی همچنین با اشاره به فروشگاه دایمی این خانه، تصریح کرد: تولیدات صنعتگران این مجموعه 

و گالری آثار هنری نیز از دیگر بخش های خانه صنایع دستی قزوین به شمار می رود.
گفتنی است، در این مجموعه پنجشنبه و جمعه های هر هفته بازارچه فروش محصولات صنایع 

دستی میزبان هنر دوستان و گردشگران خواهد بود.

رییس سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین گفت: همزمان با هفته جهاد کشاورزی ۵۰ طرح تولیدی 
کشاورزی در استان افتتاح و بهره برداری می رسد.

به گزارش خبرگزاری مهر، محمد حسین عطایی اظهار کرد: همزمان با هفته جهاد کشاورزی ۵۰ 
طرح تولیدی کشاورزی در استان افتتاح و بهره برداری می رسد.

وی افزود: این طرح ها شامل 3۴ طرح در حوزه آب و خاک و امور زیربنایی، ۴ طرح تولیدات باغی 
و گلخانه ای، دو طرح تولیدات دامی، یک طرح شیلات و آبزی پروری، دو طرح صنایع تبدیلی و 

تکمیلی، یک طرح منابع طبیعی و آبخیزداری و شش طرح امور عشایر است.
وی اظهار داشت: برای اجرای این طرح ها در مجموع بالغ بر یک هزار و ۱۲۵ میلیارد ریال از محل 

اعتبارات دولتی، تسهیلات بانکی و سرمایه گذاری بخش خصوصی هزینه شده است.
وی گفت: با بهره برداری از این طرح های کشاورزی ضمن بهره مندی ۱۶۱۹ خانوار روستایی زمینه 

اشتغال ۱۰۵ نفر به صورت پایدار و 3۸۵ نفر به صورت تثبیت اشتغال در استان فراهم می شود.
این مسئول غبارروبی و عطر افشانی گلزار شهدا، دیدار با خانواده معظم شهدا و ایثارگران و افتتاح 
از  را  کشاورزی  جهاد  هفته  گرامیداشت  مراسم  برگزاری  و  شهرستانها  در  کشاورزی  طرح های 

مهمترین برنامه های این هفته برشمرد.

از آتش سوزی در یک شرکت خودروسازی مستقر در  استان قزوین  احمر   سرپرست جمعیت هلال 
شهرک صنعتی کاسپین با هشت مصدوم خبر داد.

ناصر صبوری غیاثوند اظهار کرد: ساعت ۱۲ و 3۸ دقیقه امروز گزارشی مبنی بر آتش سوزی در شرکت 
خودروسازی مایان در کیلومتر 3۰ اتوبان قزوین - کرج به مرکز کنترل و هماهنگی عملیات جمعیت 

هلال احمر قزوین گزارش شد.
وی افزود: بلافاصله تیم امداد و نجات پایگاه محمدیه و تیم واکنش سریع جمعیت هلال احمر در قالب 
۲ تیم به محل حادثه اعزام شدند.صبوری غیاثوند ادامه داد: با رسیدن امدادگران مشخص شد که یکی 
احمر و آتش نشانی قزوین، کاسپین، محمدیه  نیروهای هلال  از سوله های کاملا دچار آتش شده و 
و شرکت های اطراف در حال خاموش کردن آتش هستند.صبوری غیاثوند گفت: لاستیک، تجهیزات 
نخستین  لحظات  در  که  بود  سوزی  آتش  موارد  جمله  از  گازوییل  سوخت  و  خودرو  قطعات  تولیدی، 
مشاهده شد.سرپرست جمعیت هلال احمر استان قزوین با بیان اینکه این حادثه هشت مصدوم برجای 
گذاشته است، یادآور شد: به دلیل کاهش اکسیژن و استنشاق دود حاصل از آتش سوزی، نجاتگران 
هفت مصدوم را در محل با اکسیژن تراپی درمان کرده و یک مصدوم را نیز به بیمارستان منتقل کردند.

معاون سازمان اوقاف: 

شهید رییسی روحیه مبارزه با استبداد داشت
سازمان  قرآنی  امور  مرکز  رییس  و  اجتماعی  و  فرهنگی  معاون   
با  رییسی  ابراهیم  سید  اله  آیت  گفت: شهید  خیریه  امور  و  اوقاف 
ساده زیستی و توجه به رای و نظر مردم و خدا گام برمی داشت و 

سرشار از روحیه مبارزه با استبداد و استکبار بود.
حجت الاسلام غلامرضا عادل در مراسم بزرگداشت شهدای خدمت 
اله  آیت  کرد:  اظهار  شد،  برگزار  زهرا  بویین  جامع  مسجد  در  که 
رییسی نه تنها برای ملت ایران بلکه برای امت اسلام خدمت گذار 
بود و همواره در راه حفظ و گسترش آرمان های دین و اهداف نظام 

مقدس جمهوری اسلامی پایمردی کرد.
وی اضافه کرد: شهید رییسی و همراهان ایشان ترسی از دشمن 

نداشتند و همواره در راه تحقق عدالت و صلح در سرتاسر جهان در 
تلاش بودند، چرا که اقدامات آن ها در خصوص مساله فلسطین و 

غزه گواه بر همین موضوع است.
حجت الاسلام عادل به مردمی بودن رییس دولت سیزدهم اشاره 
کرد و یادآور شد: مردمی بودن به شعار و حرف نیست، چون شهید 
بود و  اله رییسی در عمل نشان داد که می توان خادم مردم  آیت 

برای رفع مشکلات جامعه به نقاط دوردست و صعب العبور رفت.
این مسوول ضمن بیان ویژگی های متعدد شهید آیت اله ابراهیم 
رییسی بیان کرد: شهید رییسی در کنار همه مشغله های کاری خادم 
الرضا نیز بودند که نشان می دهد خدا و امامان معصوم در زندگی 

ایشان جایگاه ویژه ای داشته است.
این مسوول با بیان خدمات اثرگذار شهید رییسی خاطرنشان کرد: 
تحریم ها در ادوار گذشته اجازه انجام هیچ کاری را نمی داد و 
تمام کارها به غربی ها وابسته بود، اما شهید آیت اله رییسی با 

مجاهدت ها و تلاش خود این فضا را تغییر داد.
معاون فرهنگی و اجتماعی و رییس مرکز امور قرآنی سازمان اوقاف 
ما  همگی  وظیفه  و  تکلیف  کرد:  خاطرنشان  کشور  خیریه  امور  و 
بزرگوار  شهیدان  این  راه  تا  باشیم  تلاش  در  که  است  این  امروز 
ادامه یابد و مراقب باشیم تا در روزهای پیش  رو این وظیفه خطیر 
از یادمان نرود که تحقق آن به تصمیم ما در انتخابات بستگی دارد.



میهنآ ن00مار
<<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>

اقتصاد  شماره ۶۱۵0۲
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 روزنامه آرمان میهن گرافیک

آموزش موسیقی چه تاثیراتی در رشد 
کودکان دارد؟

با موسیقی فرا می گیرند 
تلاش،  هر  از  بعد  که 
سختکوشی و قانونمندی 
بزرگ  موفقیت  یک 

وجود دارد.

و  سلامتی  موسیقی 
کودکان  تندرستی 
می دهد  افزایش  را 
را  آنها  استقامت  و 

زیاد می کند.

ساز  یک  نواختن 
خلاقانه  تفکر  می تواند 
پایه ای  مهارت های  و 
شکل  به  را  کودک 

تصاعدی ارتقا بخشد.

در    بودن  موسیقی 
کردن  دنبال  گروه،  
و  مشترک   اهداف 
یادگیری کار گروهی را 
به کودکان  می آموزد.

به  می تواند  موسیقی  
تقویت توانایی شنیداری 
این  از  و  کند   کمک 
دوستان  کودکان  طریق 

بیشتری می یابند.

می توانند  کودکان 
با  را  خود  احساس 
موسیقی بیان کنند که این 
امر به درک بهتر آن ها از 

خودشان کمک می کند.
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مدیرکل تعاون البرز  :

برگزاری نمایشگاه دایمی عرضه محصولات مشاغل خرد و خانگی در کرج
گفت:  البرز  استان  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  مدیرکل 
نمایشگاه دایمی عرضه محصولات مشاغل خرد و خانگی از 

۲۰ تا 3۱ خرداد ماه در کرج برگزار می شود.
و  تولیدات  از  حمایت  منظور  به  گفت:  دارایی  عبداله 
اشتغال  راستای  در  و  خانوار  بانوان سرپرست  توانمندسازی 
بانوان عزیز البرزی و تکمیل زنجیره تولید تا فروش در حوزه 
مشاغل خانگی، بازارچه های برکت از ابتدای دولت مردمی 
رئیس جمهور شهید در استان البرز برنامه ریزی و با تأمین 

زیرساخت های لازم در کرج فعالیت خود را آغاز کرد.

ادامه  البرز در  مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان 
دستگاه های  همکاری  و  مشارکت  با  برنامه  این  گفت: 
مختلف اجرایی به ویژه مدیریت شهری کرج از ۲۰ خرداد 
ماه به صورت دائمی از ساعت ۱۰ صبح لغایت ۲۱ شب با 
استعداد ۵۶ غرفه در مرکز ساماندهی مشاغل خانگی استان 

البرز واقع در حصارک خیابان برزنت برگزار می شود.
دارای  که  عزیزانی  از  دسته  آن  کرد:  خاطرنشان  دارایی 
اداره کل می باشند، می توانند  این  از  مجوز مشاغل خانگی 
برای شرکت در این دوره از نمایشگاه و عرضه محصولات 

تولیدی خود با مراجعه به تعاونی مشاغل خانگی شهرستان 
کرج ثبت نام کنند.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی گفت: در استان بیش از 3۰ هزار نفر 
بهره بردار به صورت مستقیم و تقریبا دو برابر این تعداد به صورت 

غیر مستقیم با جهاد کشاورزی کار کنند.
علیرضا بازدار همزمان با هفته جهاد کشاورزی در نشست خبری با 
اصحاب رسانه گفت: در حوزه امنیت غذایی وظیفه جهاد کشاورزی 
و  تولید  آن  مهمترین  و  داشته  مختلف  ابعاد  که  است  غذا  تامین 
و خاک  آب  منابع  با حفظ  آن،  بودن  سالم  و  مردم  آسان  دسترسی 
و پایداری منابع است. جهاد کشاورزی در رأس این فرایند قرار دارد، 
اما سایر تشکیلات و دستگاه ها هم در سطح کشور باید در این حوزه 

کمک کننده باشند.
وی افزود: با وجود محدودیت های منابع آبی و تغییرات اقلیمی، دانش 
و فناوری های روز به رفع و کاهش این محدودیت ها و تامین مواد 
غذایی کمک کرده است. در این راستا توسط جهاد کشاورزی ۱3۰ 
این  که  می شود  تامین  کشور  در  کشاورزی  محصولات  تن  میلیون 
و  بوده  توجهی  قابل  انقلاب عدد  اوایل  تولید  میزان  به  نسبت  عدد 

رو به افزایش است.
مردمی  مشارکت  با  تولید  جهش  که  سالی  در  کرد:  اظهار  بازدار 
نامگذاری شده، به جرأت می توان گفت که مردمی ترین اقتصاد را در 
بخش کشاورزی داریم. در استان بیش از 3۰ هزار نفر بهره بردار به 
صورت مستقیم و تقریبا دو برابر این تعداد به صورت غیر مستقیم با 

جهاد کشاورزی کار کنند. این جزو اولویت های جهاد کشاورزی است 
که با مشارکت مردم اقدامات اساسی صورت گیرد.

در  پروژه   ۴۶ هفته  این  در  کرد:  مطرح  نشست  این  ادامه  در  بازدار 
بخش های مختلف کشاورزی با اعتباری بالغ ۱۹۷ میلیارد تومان مورد 
بهره برداری قرار خواهد گرفت که این طرح ها باعث اشتغال ۹۰۰ 

نفر شده است.
وی در ادامه گفت: سال گذشته تولید گوشت قرمز به ۱۸ هزار تن 
رسید که نسبت به سال قبل شش درصد افزایش تولید داشته و در 
این بین 3۲ هزار تن نیاز استان است. در قالب تامین کالاهای اساسی 
در حوزه تنظیم بازار بیش از هفت هزار تن گوشت گرم و منجمد قرمز 
در کنار فعالیت فعلی، در مبادی مختلف توزیع شده است که در فرایند 

بازار به منظور متعادل کردن قیمت ها صورت گرفته است.
وی ادامه داد: در حال افزایش واحدهای پروری دامی و تولید گوشت 
قرمز در قالب راه اندازی مجموعه های جدید هستیم، ۱۷۲ واحد راکد 
در استان وجود دارد که ۱۸ واحد فعال شده است . افزایش بهره وری 
واحدهای موجود بسیار مورد توجه است چون در استان به دلیل تراکم 
جمعیت و مساحت کم محدودیت توسعه وجود دارد لذا مجبور هستیم 

که در قالب بهره وری و استفاده بهینه از منابع موجود کار کنیم . 
وی ادامه داد: در حوزه تولید گوشت مرغ ۱۴ هزار تن در استان در 
حال تولید است که در یکسال گذشته موفق شده ایم ۱۱ درصد به 

میزان تولید گوشت مرغ در استان اضافه کنیم، در حالی که نیاز استان 
بالغ بر ۱۰۰ هزار تن است. در این زمینه هم ۱۵ واحد راکد فعال شده 
است. در حال حاضر ۱۴ درصد نیاز استان را تامین می کنیم برنامه 
داریم به ۵۰ درصد برسانیم که این ضریب یک ضریب قابل اتکاست. 
تنظیم  قالب  در  مرغ  گوشت  تن  هزار   3۰ بر  بالغ  هم   گذشته  سال 
بازاری توزیع شده است. در حال حاضر هم در بخش ذخایر گوشتی 
و نهاده های دامی وضعیت بسیار خوب داریم و هیچ محدودیتی وجود 

ندارد .
محدودیت های  دلیل  به  کرد:  بیان  ادامه  در  کشاورزی  جهاد  رئیس 
موجود مدیریت منابع آب و خاک جزو اولویت های جهاد است، ۲۴ 
هزار هکتار سطح زیر کشت باغات استان و 3۵ هزار هکتار زیر کشت 
فعالیت های زراعی است. همچنین در بخش مصرف بهینه آب استان 
جزو استان های اول کشور است. استفاده از سیستم های نوین آبیاری 
را در برنامه داریم و بالغ بر ۲۴ هزار هکتاراز سطح زیر کشت استان 
به سیستم های نوین آبیاری تجهیز شده است. راندمان آب و آبیاری 
در استان ۵۲ درصد است که نسبت به متوسط کشوری که حدود ۴۶ 

درصد است در سطح مثبتی قرار داریم.
وی ادامه داد: الگوی کشت بر اساس نیاز و میزان منابع آب است، 
تمام مزارع صیفی و سبزیجات و حتی گلخانه ها مدیریت و بهره وری 
آب با سیستم های نوین مد نظر قرار گرفته است . در این راستا در 
از ۵۰۰  از یک میلیارد نشاء تولید شده که بیش  سال گذشته بیش 

مترمکعب در هر هکتار مصرف آب را در مزارع کم  می کند.
جهاد  فعالیتهای  حوزه  در  مهم  و  اصلی  برنامه  سه  داد:  ادامه  بازدار 
شامل آبیاری تحت فشار، انتقال آب با لوله و نوسازی قنوات در سال 

جدید دیده شده است.
وی در ادامه با بیان اینکه اراضی کشاورزی در البرز کوچک است؛ 
عدد  این  که  است  هکتار  نیم  استان  اراضی  قطعات  متوسط  گفت: 
و  شده  کنترل  فضاهای  در  هستیم  مجبور  است.  کننده  نگران 
اقتصادی کار کنیم. در حوزه فعالیت های توسعه ای گلخانه ها مشارکت 
مردمی در بخش گلخانه ها بسیار مفید است. در این زمینه توفیقات 
خوبی به دست آمده و استاندار البرز هم دید خوبی نسبت به این امر 
داشته و مصوبات خوبی انجام شده است  به طوری که توانستیم سال 
گذشته بیش از ۵۲ هکتار گلخانه ایجاد کنیم و در حال حاضر به ۴۵۷ 
هکتار گلخانه رسیده ایم. مشارکت مردم و سرمایه گذار و منابع خوبی 

می تواند در این زمینه کمک کننده باشد.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی :

۹۰ هزار نفر در البرز با کشاورزی سر و کار دارند
رئیس اتحادیه تعمیرکاران لوازم خانگی کرج:

فعالیت تعمیرکاران لوازم خانگی غیرمجاز در 
فضای مجازی به مردم آسیب می زند

رئیس اتحادیه تعمیرکاران لوازم خانگی کرج گفت: مردم برای تعمیر لوازم خانگی خود از 
تعمیرکاران مجاز و دارای کد نمایندگی و رسمی استفاده کنند.

با آن مواجه هستیم، فعالیت  اینانلو اظهار کرد: یک مشکل اساسی که همچنان  مهدی 
سایت های غیرمجاز در بخش تعمیر لوازم خانگی است. در این زمینه افرادی بدون مجوز 
از اتحادیه اقدام به راه اندازی سایت کرده و به عنوان نمایندگی مجاز، با استفاده از تولید 
محتوا برند خود را معرفی می کنند و مردم هم به منظور یافتن تعمیرکار در فضای مجازی 
جستجو کرده و با تصور اینکه این افراد نمایندگی رسمی هستند، با آنها تماس می گیرند.

وی افزود: مردم آگاه باشند که اگر هم در فضای مجازی تعمیرکار لوازم خانگی را جستجو 
 می کنند، حتما در کنار جواز و کد نمایندگی مجاز و رسمی را از آنها بخواهند، در غیر این 
صورت این افراد را به خانه های خود راه ندهند، چون احتمال سوء استفاده وجود دارد و 

خطر در کمین آنها خواهد بود.
رئیس اتحادیه تعمیرکاران لوازم خانگی کرج گفت: موضوع دیگر مربوط به سامانه تلفنی 
۱۱۸ است که ثبت شماره متقاضیان در ۱۱۸ باعث شده کسانی که نماینده رسمی تعمیر 
لوازم خانگی نیستند، هم به عنوان نماینده رسمی معرفی شوند. مردم به این موضوع آگاه 
نیستند و باعث شده که بابت اطمینانی که به سامانه ۱۱۸ دارند، به این افراد هم برای 

دریافت خدمات مورد نیاز اعتماد کنند.
 اینالو ادامه داد: این افراد ممکن است که جوازکسب داشته باشند، اما نمایندگی رسمی 
نیستند و در مراجعه به خانه ها از قطعات نامرغوب تقلبی استفاده کرده و خسارت های مالی 
را به وجود آورده اند. لذا درخواست می کنیم که مسئولین مرتبط به این موضوع ورود کنند 
و افرادی که نماینده رسمی و مجاز نیستند و قطعات اصلی ندارند را از ۱۱۸ خارج کنند، در 

غیر این صورت مردم از این بابت همچنان آسیب خواهند دید .
اینانلو در ادامه اظهار کرد: در این زمینه به زودی سایت تعمیرکاران لوازم خانگی از طرف 
این اتحادیه راه اندازی خواهد شد و مردم در هر زمان می توانند نمایندگان رسمی و مجاز را 
از خود اتحادیه جستجو و یا با تماس با اتحادیه اطلاعات تعمیرکاران معتبر لوازم خانگی را 
دریافت کنند.وی توصیه کرد: افرادی که می خواهند لوازم خانگی نو بخرند باید توجه داشته 
باشند که دستگاه فاقد گارانتی نباشد، چون این لوازم اصلی نیستند و فقط نام برند روی 
آن خورده است. اما در مورد کیفیت و اطمینان به تولیدات داخلی معتقدم تولیدات داخلی از 
لحاظ کیفی در سطح بسیار خوبی قرار دارند و مردم می توانند برای خرید به تولیدات داخلی 
اعتماد کنند، چرا که خیالشان آسوده است اگر دستگاه ایرانی با کیفیت خریداری کرده اند 

دو سال گارانتی داشته و خدمات پس از فروش دارد.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز :

برگزاری نمایشگاه فرش دست باف در البرز برای 
اولین بار

و  فرش  اداره  پیگیری  و  با تلاش  کرد:  اعلام  البرز  استان  تجارت  و  معدن  مدیرکل صنعت، 
استان   دستی  و صنایع  دستباف  فرش  نمایشگاه  اولین  البرز  اداره کل صمت  خانگی  مشاغل 

برگزار می شود.
به گزارش خبرگزاری فارس از کرج، محمد انصاری، مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان 
البرز گفت: در این نمایشگاه 3۰ واحد کارگاهی تولید فرش دستباف استان مشارکت خواهند 
داشت و جدیدترین تولیدات فرش خود را به مدت یک هفته در معرض فروش و عرضه قرار 

می دهند.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز تصریح کرد: هم اکنون بیش از ۹ هزار قالیباف در 
استان فعالیت می کنند که در بخش های تولیدات عشایری، کارگاهی و مستقل محصولات و 

تولیدات فرش البرز به بازارهای داخلی و خارجی عرضه می شود.
انصاری افزود: هفته گذشته و با دکتر افضلی معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری البرز 
قیچی اتمام فرش نفیس ۱۰۰ رج بافته شده در یکی از کارگاه های فرش دستباف استان زده 

شد.
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باید تغییراتی در خط دفاعی تیم  اینکه  بیان  با  کارشناس فوتبال 
با خط هافبک  باید  بازیکنان خط دفاع  ملی صورت گیرد، گفت: 
ملی  از  اخیر  بازی های  در  را  چیزی  چنین  که  باشند  هماهنگ 

پوشان شاهد نبوده ایم.
به گزارش خبرنگار مهر، تیم ملی فوتبال ایران در دیدار پنجم خود 
از مرحله دوم مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۶ روز پنج شنبه ۱۷ خرداد 
رو در روی هنگ کنگ قرار گرفت و توانست این تیم را با نتیجه 

۴ بر ۲ شکست دهد.
شاگردان امیر قلعه نویی در آخرین بازی خود در این مرحله باید 
روز سه شنبه ۲۲ خرداد و در ورزشگاه آزادی رو در روی تیم ملی 

ازبکستان قرار گیرند.
ایران و ازبکستان هر دو ۱3 امتیازی هستند و با توجه به تفاضل 
گل در رده های اول و دوم جدول گروه E قرار گرفته اند و همین 
برای  پیش  از  بیش  را  تیم  دو  این  روی  در  رو  دیدار  موضوع 

صدرنشینی حساس کرده است.
فرشید طالبی بازیکن سابق تیم ملی و کارشناس فوتبال در گفت 
و گو با خبرنگار مهر در رابطه با عملکرد تیم ملی اظهار داشت: 

مهم ترین نکته دیدار با هنگ کنگ استفاده از بازیکنان جوان در 
ترکیب تیم ملی بود و چه بهتر اینکه در چنین تورنمنت هایی که 
خورد.  خواهند  محک  بازیکنان  این  دارد  هم  کمتری  حساسیت 
این  و  هستند  صدرنشین  دیگر  گروه های  در  ما  اصلی  حریفان 
موضوع برای ما هم می تواند مهم باشد چون در مرحله باید مقابل 

تیم های سطح بالاتری بازی کنیم.
او ادامه داد: ضعف در خط دفاع در جام ملت های آسیا هم شاهد 
بودیم و متأسفانه هنوز این مشکل در تیم بر طرف نشده است، 
فاز  باشند و در  با خط هافبک هماهنگ  باید  بازیکنان خط دفاع 
انتقال توپ به جلو برنامه های ویژه ای را در زمین داشته باشیم که 

متأسفانه از بازی بازیکنان چنین چیزی را نمی بینیم.
برای  بزرگ  هشدار  یک  می تواند  مرحله  این  در  گل   ۵ خوردن 
کادر فنی تیم ملی باشد که هر چه سریع تر بابت خلأ ایجاد شده 

فکری کنند.
این  بزرگ تر  تیم های  با  تقابل  در  افزود:  فوتبال  کارشناس 
ناهماهنگی در خط دفاع بیشتر به چشم خواهد آمد و امیدوارم در 

بازی های آینده ضربه نخوریم.

بازیکنان باید این موضوع را درک کنند که علاوه بر بازی تیمی 
باید قابلیت های فردی خود را هم افزایش دهند و این موضوع به 

تمرینات انفرادی آنها خیلی بستگی دارد.
طالبی در خصوص بازی با ازبکستان تصریح کرد: در دیدار رفت 
برابر ازبکستان از سمت راست فضای بسیار زیادی را به بازیکنان 
حریف می دادیم تا به سمت دروازه ما نفوذ کنند و در آن سمت با 

اشتباهات فردی زیادی مواجه شدیم.
ما در نیمه اول آن بازی عملکرد بسیار خوبی داشتیم و توانستیم 
دو بار دروازه میزبان را باز کنیم اما عدم هماهنگی بین بازیکنان 

در نیمه دوم شانس پیروزی را از ایران گرفت.
او خاطرنشان کرد: قطعاً بازی کردن در آزادی برای حریفان بسیار 
سخت خواهد بود و ملی پوشان هم نشان داده اند که حریفان را در 
تهران به راحتی شکست می دهند و به نظرم در این بازی هم ایران 

پیروز از زمین خارج خواهد شد.
ما برای رسیدن به نوک قله باید تغییر نگرش بدهیم و این بدان 
معناست که باید در خط دفاعی تغییراتی شکل گیرد تا اشتباهات 

تکراری صورت نگیرد.

کارشناس فوتبال :

خط دفاعی تیم ملی نیاز به تغییر نگرش دارد

کارشناس فوتسال بانوان: 

قهرمانی آسیا را می توانیم
 تکرار کنیم

بانوان در آسیا چندان رشد  بانوان مس رفسنجان گفت: برخلاف فوتبال، فوتسال  سرمربی تیم فوتسال 
نکرده و به نظرم می توانیم قهرمانی را تکرار کنیم.

عاطفه رضایی درباره برگزاری جام جهانی فوتسال بانوان به میزبانی فیلیپین، اظهار داشت: برگزاری این 
مسابقات انگیزه بزرگی به بانوان فوتسالیست ایران می دهد به خصوص که دختران کشورمان چند سال 
قهرمان آسیا بودند. جام جهانی فرصت خوبی برای به نمایش گذاشتن قدرت فوتسال بانوان ایران است و 

اگر از آنها حمایت شود، در آسیا دوباره می توانند عنوان نخست را کسب کنند.
وی افزود: اردوهای تیم ملی فوتسال بانوان منظم برگزار می شود و بچه ها همواره در اردو هستند. باید دید 
سطح مسابقات چگونه است و با چنین اردوهای منظمی ملی پوشان چه عملکردی از خود در جام ملت های 

آسیا نشان می دهند و چقدر حرف برای گفتن در قاره کهن دارند.
سرمربی مس رفسنجان یادآور شد: همیشه این بحث بود که چرا جام باشگاه های آسیا نداریم اما همین 
که لیگ ایران نسبت به دیگر کشورهای آسیایی فعال است، نشان می دهد که ما در فوتسال جلو هستیم. 
برخلاف فوتبال، فوتسال بانوان در آسیا چندان رشد نکرده است. به نظرم می توانیم قهرمانی را تکرار کنیم 
و باید ببینیم عملکرد تیم ما در مقابل تیم های دیگر چگونه است. وی ادامه داد: وقتی لیگ برتر یک کشور 
به صورت فعال برگزار می شود، شاید تیم های باشگاهی سطح بالایی نداشته باشند اما تیم ملی سطح خوبی 
خواهد داشت. الان ذهنیت این را ندارم و چیزی ندیدم که تیم های آسیایی در چه سطحی هستند. مطمئن 
هستم که آنها هم پیشرفت کردند و از مربیان بزرگ و باتجربه استفاده می کنند.رضایی خاطرنشان کرد: 
تیم ملی فوتسال بانوان در ترکیب خود از نفرات جوان و باتجربه  همچون فرشته کریمی، سارا شیربیگی 
و نسترن مقیمی استفاده می کند با این وجود تغییر نسل در تیم ملی تبعات خودش را دارد.وی همچنین 
گفت: قرار است لیگ برتر فوتسال بانوان از ۵ مرداد ماه آغاز شود. پیش از آغاز آن سازمان لیگ از ما 
نظرسنجی کرد که آیا سوپرلیگ و لیگ برتر با هم برگزار شود یا اینکه ۲۴ تیم در قالب ۶ گروه ۵تایی به 
مصاف یکدیگر بروند و از هر گروه دو تیم بالا برود. ما ارزیابی کردیم و دیدیم که منصفانه نیست تیم های 
بزرگی که ۱۶ سال در فوتسال بانوان تیم داری کردند، در کنار تیم هایی که به تازگی وارد فوتسال شدند، 

بازی کنند، به همین دلیل ترجیح دادیم تا همان سوپرلیگ با ۱۰ تیم و لیگ برتر هم جدا برگزار شود.
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پیمان  عضو  ورزش  وزرای  اجلاس  در  جوانان  و  ورزش  وزیر 
با بیان این که اعضای این اجلاس باید جنایات رژیم  شانگهای 
صهیونیستی را محکوم کنند،گفت: ایران آماده میزبانی از مسابقات 

فوتسال »جاده ابریشم« است.
به گزارش خبرگزاری مهر، کیومرث هاشمی وزیر ورزش و جوانان 
عضو  کشورهای  ورزش  وزرای  جمع  در  خود  سخنان  ابتدای  در 
همراهان  و  رییس جمهور  شهادت  به  اشاره  با  شانگهای  پیمان 
ایشان اظهار کرد: امروز بنده به عنوان نماینده ملت بزرگ ایران در 
این اجلاس حضور دارم. مردم عزیز ما در غم از دست دادن رییس 
خدمتگزار  و  پرتلاش  همراهان  و  خود  مهربان  و  مردمی  جمهور 

ایشان اندوهگین اند.
وی به ویژگی های اخلاقی و کاری شهید آیت اله رییسی اشاره کرد 
و گفت: رییس جمهور مردمی ایران اسلامی، مدیری سخت کوش 
ملت  اندوه  باعث  نبودش  و  بود  کشور  تعالی  و  رشد  مسیر  در 
قدردان  و  استفاده می کنم  فرصت  این  از  است.  ایران  قدرشناس 
ملت  بزرگ  غم  با  اجلاس  این  در  همکاران  شما  همدری  ابراز 
ایران هستم. وزیر ورزش و جوانان با تشکر از میزبانی قزاقستان، 
با  و  داشت  اشاره  غزه  مردم  علیه  صهیونیستی  رژیم  جنایت  به 
فلسطینی  بی گناه  انسان  هزاران  شدن  کشته  از  تاسف  ابراز 
رژیمی  است  برگزاری  حال  در  اجلاس  این  که  هم اکنون  افزود: 

کودک کش در حال نسل کشی در فلسطین است.
در جنایات اخیر رژیم صهیونیستی بیش از ۳۴۱۸۳ نفر که ۷۲ درصد 
از این تعداد زن و کودک اند در غزه کشته شده  اند و تأسف بارتر 
این که ۲۴۳ ورزشکار شامل ۱۶۴ فوتبالیست و ده ها ورزشکار دیگر 
از این میان، قربانی وحشی گری های این رژیم شده  اند.۴ استادیوم 
ورزشی غزه به کلی نابود شده و تمامی زیرساخت های ورزشی این 
ملی  کمیته  و  جوانان  و  ورزش  وزارت  ساختمان  جمله  از  منطقه 

المپیک این منطقه مورد حمله قرار گرفته  اند.
اظهار کرد:  بین المللی  از سکوت جوامع  ورزشی  انتقاد  با  هاشمی 
تاسف بارتر از این سکوت، اتخاذ استانداردهای دوگانه است که به 
منزله حمایت از این جنایت هاست. مگر هدف المپیزم به خدمت 
گرفتن ورزش برای تعالی همه جانبه انسان در جهت ایجاد جامعه  
از  انسانی نیست؟  ای مملو از صلح و حفظ ارزش و مقام والای 
طرفی روسیه با شدیدترین تحریم  های ورزشی مواجه می  شود، اما 

در مقابل رژیمی کودک  کش، هیچ واکنشی نشان داده نمی  شود!
وی با بیان اینکه جمهوری اسلامی ایران با اعمال استانداردهای 
دوگانه و سیاست  زدگی در ورزش مخالف بوده و این مخالفت را 
تحریم  با  مخالفت  افزود:   است  کرده  بیان  رسمی  طور  به  بارها 
حضور  تحریم  با  مخالفت  و  پکن   ۲۰۲۲ زمستانی  المپیک 
از مخالفت  نمونه ای  پاریس  المپیک ۲۰۲۴  در  ورزشکاران روس 

ایران با اعمال استانداردهای دوگانه است.
تنگاتنگ  ارتباط  به  توجه  با  افزود:   ایران  جوانان  و  ورزش  وزیر 
حقوق بشر و ورزش، در راستای وظایف ذاتی سازمان ها و نهادهای 
رخدادهای  به  نسبت  آنان  اجتماعی  مسئولیت های  و  ورزشی 
جهت  در  شانگهای  عضو  کشورهای  می کنم  پیشنهاد  جهانی، 
حمایت از مردم مظلوم فلسطین قطعنام ه ای مستقل تصویب کنند 
و به منظور توقف و جلوگیری از تداوم کشتار مردم بی  دفاع غزه 
بین  المللی  کمیته  به  رسمی  نامه ای  طی  رفح،  انسانی  فاجعه  و 
المپیک، طرح اجرای فوری و زودتر از موعد »آتش  بس المپیک« 
را مطالبه کنند. هاشمی در بخش دیگری از سخنان خود به لزوم 
افزایش تعاملات و ارتباطات ورزشی بین اعضای پیمان شانگهای 
اسلامی  جمهوری  پیشنهاد  منظور  این  به  گفت:  و  کرد  اشاره 
عضو  کشورهای  ابریشم«  »راه  فوتسال  جام  برگزاری  ایران 
همراهی  پیشنهاد  این  با  اعضا  دیگر  امیدوارم  و  است  شانگهای 
کنند. جمهوری اسلامی ایران آماده است میزبانی اولین دوره این 

مسابقات را برعهده بگیرد.
وی در پایان سومین پیشنهاد خود را به نمایندگی از دولت ایران 
در جمهوری  موجود  به ظرفیت  های  توجه  با  و گفت:  کرد  ارائه 
ورزش  وزرای   ۲۰۲۶ اجلاس  میزبان  علاقمندیم  ایران،  اسلامی 

شانگهای در تهران باشیم.

وزیر ورزش و جوانان :

»آتش بس المپیک« را از IOC مطالبه کنیم

شناسه آگهی: ۱۷۱۹۱۵۴شناسه آگهی: ۱۷۱۹۱۵۴

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  هیات   ۱۴۰۳/۰۲/۰۹ مورخ   ۱۴۰۳۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۰۴۷۷ شماره  رای  برابر 
ثبتی  واحد  در  فاقد سند رسمی مستقر  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین 
علیزاده  آقای غلامحسین  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  ناحیه سه کرج  ثبتی  حوزه 
بشناسنامه شماره ۳۳۹ صادره از میانه فرزند حسین در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی در آن به مساحت ۹۲/۷۰ مترمربع مفروز از پلاک شماره ۲۱۴ فرعی از ۱۷۰ اصلی 
واقع در البرز و با خریداری از وراث تاجماه نورانی و با مالکیت مالک اولیه آقای محمد علی 
ترابی تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی 
اعتراضی داشته  به صدور سند مالکیت متقاضی  می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را 
به مراجع قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۳/۰۳/۰۵
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۳/۰۳/۲۱

حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  هیات   ۱۴۰۳/۰۲/۰۸ مورخ   ۱۴۰۳۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۰۴۷۳ شماره  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای مهدی سوزن کار بشناسنامه 
شماره ۹۲ صادره از تهران فرزند ایوب در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن 
به مساحت ۱۲۰ مترمربع مفروز از پلاک شماره ۲۱۵۲۷ فرعی از ۱۷۰ اصلی واقع در البرز 
و با خریداری از خانم زهرا ناصحیه و با مالکیت مالک اولیه خانم نازیلا قاضی تایید مینماید. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
تقدیم  به مراجع قضایی  را  اعتراض، دادخواست خود  تسلیم  تاریخ  از  ماه  ظرف مدت یک 
انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات  نمایند.بدیهی است در صورت 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۳/۰۳/۰۵
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۳/۰۳/۲۱

حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  هیات   ۱۴۰۳/۰۲/۱۳ مورخ   ۱۴۰۳۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۰۵۷۴ شماره  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای علی میکائیلی بشناسنامه شماره 
۳۵۱ صادره از کوثر فرزند مظفر در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به 
مساحت ۱۰۰۰/۰۳ مترمربع مفروز از پلاک شماره ۱۴۶ اصلی واقع در البرز و با خریداری 
از آقای احمد ملائی که خود مالک اولیه می باشد تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم 
به  به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت  مراتب در دو نوبت 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر  انقضای مدت مذکور وعدم وصول  در صورت 
خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۳/۰۳/۰۵
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۳/۰۳/۲۱

حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  هیات   ۱۴۰۲/۱۲/۲۴ مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۵۲۱۱ شماره  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
بشناسنامه  باقرزاده  جعفر  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  کرج  سه  ناحیه  ثبتی 
شماره ۲۴۳ صادره از طبس فرزند رمضان در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در 
آن به مساحت ۲۰۲/۴۴ مترمربع مفروز از پلاک شماره ۲۵۸ فرعی از ۱۷۰ اصلی واقع در 
البرز و با خریداری از آقای رستمعلی ترابی که خود مالک اولیه می باشد تایید مینماید. لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
تقدیم  به مراجع قضایی  را  اعتراض، دادخواست خود  تسلیم  تاریخ  از  ماه  ظرف مدت یک 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۳/۰۳/۰۵
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۳/۰۳/۲۱

حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  هیات   ۱۴۰۳/۰۲/۳۰ مورخ   ۱۴۰۳۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۰۸۹۷ شماره  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای کریم باقری مینا بشناسنامه 
شماره ۴۳۷ صادره از رزن فرزند محمد در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در 
آن به مساحت ۴۹۰/۱۹ مترمربع مفروز از پلاک شماره ۶۲۵ فرعی از ۱۴۴ اصلی واقع در 
البرز و با خریداری از آقایان علی زکی پور تختمشلو و سلمان رضالو و با مالکیت مالک اولیه 
آقای ابوالحسن کمالی روستا تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
اعتراض،  تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  رسید ظرف مدت  اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره  این  به  را 
انقضای مدت  دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 

مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۳/۰۳/۰۵
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۳/۰۳/۲۱

حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

کارشناس فوتبال :

حساس ترین بازی فصل پیش روی استقلال است
مربی والیبال ایران :

عدم هماهنگی مشکل همیشگی
کارشناس فوتبال با بیان اینکه قهرمان لیگ در این هفته مشخص  والیبال است

می شود گفت : حساس ترین بازی استقلال در این فصل با نساجی 
خواهد بود.

دیدار  خصوص  در  و  مهر  خبرنگار  با  گفتگو  در  زاده  غنی  رسول 
حساس استقلال برابر نساجی مازندران گفت: لیگ امسال یکی از 
پایین جدول  بالا و   ، اخیر است  ترین لیگ های چندسال  حساس 
رقابت برای قهرمانی و سقوط نکردن به لیگ آزادگان بسیار دیدنی 
شده و علاقمندان به فوتبال لحظه شماری می کنند تا ببینند جمعه 
شب چه اتفاقات غیر قابل پیش بینی رخ خواهد داد. دیدار استقلال 
و نساجی دیدنی و حساس ترین بازی خواهد بود و چهره قهرمان 
را مشخص خواهد کرد .استقلال ببرد جام را پیش روی خود خواهد 
دید و اگر پیروز نشود شاید مجبور شود با قهرمانی خداحافظی کند 
بنابراین باید منتظر بمانیم و ببینیم نکونام با تجربه چه نقشه هایی 

زمین  از  برنده  هم  باز  تواند  می  ایا  و  دارد  سر  در  دیدار  این  برای 
خارج شود یا خیر .

غنی زاده با ابراز نگرانی از فشردگی بازی ها در۳ هفته پایانی لیگ 
گفت : همه تیم ها باید در یازده روز سه بازی سنگین انجام دهند 
.تیم های که در نقل و انتقالات خوب بسته شدند هیچ نگرانی ندارند 
نتوانست  غلط  مدیریت  با  که  است  های  تیم  از  یکی  استقلال  اما 
حاضر  حال  در   . ماند  خالی  دستش  و  کند  جذب  خوب  بازیکنان 
بازی  که  پایانی  هفته  سه  این  و  هستند  خسته  استقلال  بازیکنان 
ها فشرده انجام می شود می تواند به استقلال ضربه بزند . کمبود 
بازیکن باعث شده تا استقلال در تمامی بازی ها از یک تعداد خاص 
استفاده کند و باید کادر فنی تلاش کند تا هم از لحاظ روحی و روانی 
و هم از لحاظ آمادگی جسمانی تیم را آماده این سه هفته حساس 

کند تا تیم از این سه بازی سر بلند بیرون بیاید.

پایانی  هفته  در سه  داوران  عملکرد  در خصوص  فوتبال  کارشناس 
لیگ گفت: به حساس ترین روزهای لیگ برای داوران رسیده ایم 
و قضاوت آنها نقش تعیین کننده ای در سقوط یا قهرمانی تیم ها 
دارد و یک اشتباه می تواند تمام زحمات یک تیم را بر باد بدهدپس 
به  بیشتری  وسواس  داوران  انتخاب  در  داوران  کمیته  داریم  انتظار 
خرج بدهد تا دوران با تجربه بازی های سنگین را قضاوت کنند تا 

عدالت رعایت شده و حقی از تیمی ضایع نگردد.
وی در پایان خاطر نشان کرد: هواداران استقلال فصل پر اضطرابی 
را پشت سر گذاشتند ولی تیم را تنها نگذاشتند و حالا باید در این 
هفته های پایانی از تیم حمایت کنند .حضور آنها در این سه بازی 
می تواند در قهرمانی استقلال تاثیر گذار باشد و از آنان می خواهم در 
طول ۹۰ دقیقه فقط تیم خودشان را تشویق کنند تا استقلال بتواند با 

حمایت هواداران به نتیجه دلخواه دست پیدا کند .

مربی والیبال ایران با اشاره به اینکه عدم هماهنگی بازیکنان ایران مشکل همیشگی تیم ملی است وهیچ 
زمانی هم برطرف نمی شود، گفت: با این شرایط نباید توقع معجزه داشته باشیم.

محمد محمد کاظم در گفت وگو با خبرنگار مهر، درباره شکست تیم ملی والیبال ایران در بازی حساس مقابل 
صربستان گفت: بازیکنان شروع خوبی داشتند و در سرویس و حمله خوب کار کردیم و از همان ابتدا اختلاف 

امتیاز هم زیاد شد. اما متأسفانه بعد از آن قضیه کاملًا برعکس شد و صربستان سوار بر بازی شد.
وی گفت: در شروع بازی صربستان هماهنگی لازم را نداشت و بازیکنانش اشتباهات زیادی انجام می دادند 
اما در ادامه بازی این اتفاق برای تیم ما افتاد و در نهایت در ست اول بازی را واگذار کردیم.مربی والیبال 
ایران عنوان کرد: در ست دوم باز هم شرایط خوبی داشتیم و توانستیم بازی را در دست بگیرم اما از ست سوم 
و چهارم آن مشکلی همیشگی که عدم هماهنگی بود گریانگیر تیم ما شد. من فکر می کنم این مشکل تا 
همیشه همراه والیبال ما خواهد بود، متأسفانه به خاطر نبود بازی های تدارکانی بازیکنان با یکدیگر هماهنگ 
نیستند.محمد کاظم بااشاره به اینکه بازی با صربستان از حساسیت بالایی برخودار بود، خاطرنشان کرد: این 
بازی اهمیت زیادی برای ما داشت به این خاطر که امید اندک که داشتیم با پیروزی برابر این تیم می توانستیم 
زنده نگه داریم اما این فرصت را از دست دادیم. حالا باید منتظر بمانیم بقیه تیم ها چه نتایجی کسب می کنند 
و آیا شانسی برای کسب سهمیه خواهیم داشت یا خیر.وی گفت: البته به نظرم در حالت عادی شانس ایران 
برای کسب سهمیه المپیک تقریباً صفر درصد است مگر اینکه اما و اگرها مطرح شود شانس شانس خیلی 
کمی داشته باشی. با اینکه در این هفته بازی های سنگینی داریم. صربستان هم قدرت زیادی نسبت به دیگر 
حریفان نداشت. در بقیه بازی ها شرایط سخت تر است. محمد کاظم خاطرنشان کرد: با توجه به تغییراتی که 
مدام در تیم ملی ایجاد می شود، در تمام بازی ها عدم هماهنگی داریم، اما در میانه مسابقات بازیکنان آماده و 
هماهنگ می شوند که می توانند چند بازی خوب ارائه دهد، در حالی که ما باید برای حضور در این مسابقات 
آماده تر ظاهر می شدیم.وی گفت: از قبل می دانستیم اولین بازی با صربستان برای تیم ملی اهمیت بسیار 
بالایی دارد. ما همیشه مشکل عدم هماهنگی بازیکنان را داریم و همگان هم به آن واقف هستند اما کاری 
برای حل آن انجام نمی دهیم که این جای سوال دارد. در حال حاضر تیم در تورنمنت است و نباید انتقاد کنیم 

اما این مشکل را همیشه داریم اما سعی نمی کنیم آن را برطرف کنیم.

شناسه آگهی: ۱۷۱۷۷۱۱شناسه آگهی: ۱۷۱۶۵۰۰

شناسه آگهی: ۱۷۲۰۴۱۴ شناسه آگهی: ۱۷۲۰۹۴۴

میهنآ ن00مار <<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
ورزش  شماره 7۱۴۹۳

شنبه
۵ خرداد ۱۴۰۳ 

پیمان  عضو  ورزش  وزرای  اجلاس  در  جوانان  و  ورزش  وزیر 
با بیان این که اعضای این اجلاس باید جنایات رژیم  شانگهای 
صهیونیستی را محکوم کنند،گفت: ایران آماده میزبانی از مسابقات 

فوتسال »جاده ابریشم« است.
به گزارش خبرگزاری مهر، کیومرث هاشمی وزیر ورزش و جوانان 
عضو  کشورهای  ورزش  وزرای  جمع  در  خود  سخنان  ابتدای  در 
همراهان  و  رییس جمهور  شهادت  به  اشاره  با  شانگهای  پیمان 
ایشان اظهار کرد: امروز بنده به عنوان نماینده ملت بزرگ ایران در 
این اجلاس حضور دارم. مردم عزیز ما در غم از دست دادن رییس 
خدمتگزار  و  پرتلاش  همراهان  و  خود  مهربان  و  مردمی  جمهور 

ایشان اندوهگین اند.
وی به ویژگی های اخلاقی و کاری شهید آیت اله رییسی اشاره کرد 
و گفت: رییس جمهور مردمی ایران اسلامی، مدیری سخت کوش 
ملت  اندوه  باعث  نبودش  و  بود  کشور  تعالی  و  رشد  مسیر  در 
قدردان  و  استفاده می کنم  فرصت  این  از  است.  ایران  قدرشناس 
ملت  بزرگ  غم  با  اجلاس  این  در  همکاران  شما  همدری  ابراز 
ایران هستم. وزیر ورزش و جوانان با تشکر از میزبانی قزاقستان، 
با  و  داشت  اشاره  غزه  مردم  علیه  صهیونیستی  رژیم  جنایت  به 
فلسطینی  بی گناه  انسان  هزاران  شدن  کشته  از  تاسف  ابراز 
رژیمی  است  برگزاری  حال  در  اجلاس  این  که  هم اکنون  افزود: 

کودک کش در حال نسل کشی در فلسطین است.
در جنایات اخیر رژیم صهیونیستی بیش از ۳۴۱۸۳ نفر که ۷۲ درصد 
از این تعداد زن و کودک اند در غزه کشته شده  اند و تأسف بارتر 
این که ۲۴۳ ورزشکار شامل ۱۶۴ فوتبالیست و ده ها ورزشکار دیگر 
از این میان، قربانی وحشی گری های این رژیم شده  اند.۴ استادیوم 
ورزشی غزه به کلی نابود شده و تمامی زیرساخت های ورزشی این 
ملی  کمیته  و  جوانان  و  ورزش  وزارت  ساختمان  جمله  از  منطقه 

المپیک این منطقه مورد حمله قرار گرفته  اند.
اظهار کرد:  بین المللی  از سکوت جوامع  ورزشی  انتقاد  با  هاشمی 
تاسف بارتر از این سکوت، اتخاذ استانداردهای دوگانه است که به 
منزله حمایت از این جنایت هاست. مگر هدف المپیزم به خدمت 
گرفتن ورزش برای تعالی همه جانبه انسان در جهت ایجاد جامعه  
از  انسانی نیست؟  ای مملو از صلح و حفظ ارزش و مقام والای 
طرفی روسیه با شدیدترین تحریم  های ورزشی مواجه می  شود، اما 

در مقابل رژیمی کودک  کش، هیچ واکنشی نشان داده نمی  شود!
وی با بیان اینکه جمهوری اسلامی ایران با اعمال استانداردهای 
دوگانه و سیاست  زدگی در ورزش مخالف بوده و این مخالفت را 
تحریم  با  مخالفت  افزود:   است  کرده  بیان  رسمی  طور  به  بارها 
حضور  تحریم  با  مخالفت  و  پکن   ۲۰۲۲ زمستانی  المپیک 
از مخالفت  نمونه ای  پاریس  المپیک ۲۰۲۴  در  ورزشکاران روس 

ایران با اعمال استانداردهای دوگانه است.
تنگاتنگ  ارتباط  به  توجه  با  افزود:   ایران  جوانان  و  ورزش  وزیر 
حقوق بشر و ورزش، در راستای وظایف ذاتی سازمان ها و نهادهای 
رخدادهای  به  نسبت  آنان  اجتماعی  مسئولیت های  و  ورزشی 
جهت  در  شانگهای  عضو  کشورهای  می کنم  پیشنهاد  جهانی، 
حمایت از مردم مظلوم فلسطین قطعنام ه ای مستقل تصویب کنند 
و به منظور توقف و جلوگیری از تداوم کشتار مردم بی  دفاع غزه 
بین  المللی  کمیته  به  رسمی  نامه ای  طی  رفح،  انسانی  فاجعه  و 
المپیک، طرح اجرای فوری و زودتر از موعد »آتش  بس المپیک« 
را مطالبه کنند. هاشمی در بخش دیگری از سخنان خود به لزوم 
افزایش تعاملات و ارتباطات ورزشی بین اعضای پیمان شانگهای 
اسلامی  جمهوری  پیشنهاد  منظور  این  به  گفت:  و  کرد  اشاره 
عضو  کشورهای  ابریشم«  »راه  فوتسال  جام  برگزاری  ایران 
همراهی  پیشنهاد  این  با  اعضا  دیگر  امیدوارم  و  است  شانگهای 
کنند. جمهوری اسلامی ایران آماده است میزبانی اولین دوره این 

مسابقات را برعهده بگیرد.
وی در پایان سومین پیشنهاد خود را به نمایندگی از دولت ایران 
در جمهوری  موجود  به ظرفیت  های  توجه  با  و گفت:  کرد  ارائه 
ورزش  وزرای   ۲۰۲۶ اجلاس  میزبان  علاقمندیم  ایران،  اسلامی 

شانگهای در تهران باشیم.

وزیر ورزش و جوانان :

»آتش بس المپیک« را از IOC مطالبه کنیم

شناسه آگهی: ۱۷۱۹۱۵۴شناسه آگهی: ۱۷۱۹۱۵۴

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  هیات   ۱۴۰۳/۰۲/۰۹ مورخ   ۱۴۰۳۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۰۴۷۷ شماره  رای  برابر 
ثبتی  واحد  در  فاقد سند رسمی مستقر  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین 
علیزاده  آقای غلامحسین  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  ناحیه سه کرج  ثبتی  حوزه 
بشناسنامه شماره ۳۳۹ صادره از میانه فرزند حسین در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی در آن به مساحت ۹۲/۷۰ مترمربع مفروز از پلاک شماره ۲۱۴ فرعی از ۱۷۰ اصلی 
واقع در البرز و با خریداری از وراث تاجماه نورانی و با مالکیت مالک اولیه آقای محمد علی 
ترابی تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی 
اعتراضی داشته  به صدور سند مالکیت متقاضی  می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را 
به مراجع قضایی تقدیم نمایند .بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۳/۰۳/۰۵
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۳/۰۳/۲۱

حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  هیات   ۱۴۰۳/۰۲/۰۸ مورخ   ۱۴۰۳۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۰۴۷۳ شماره  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای مهدی سوزن کار بشناسنامه 
شماره ۹۲ صادره از تهران فرزند ایوب در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن 
به مساحت ۱۲۰ مترمربع مفروز از پلاک شماره ۲۱۵۲۷ فرعی از ۱۷۰ اصلی واقع در البرز 
و با خریداری از خانم زهرا ناصحیه و با مالکیت مالک اولیه خانم نازیلا قاضی تایید مینماید. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
تقدیم  به مراجع قضایی  را  اعتراض، دادخواست خود  تسلیم  تاریخ  از  ماه  ظرف مدت یک 
انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات  نمایند.بدیهی است در صورت 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۳/۰۳/۰۵
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۳/۰۳/۲۱

حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  هیات   ۱۴۰۳/۰۲/۱۳ مورخ   ۱۴۰۳۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۰۵۷۴ شماره  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای علی میکائیلی بشناسنامه شماره 
۳۵۱ صادره از کوثر فرزند مظفر در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به 
مساحت ۱۰۰۰/۰۳ مترمربع مفروز از پلاک شماره ۱۴۶ اصلی واقع در البرز و با خریداری 
از آقای احمد ملائی که خود مالک اولیه می باشد تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم 
به  به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت  مراتب در دو نوبت 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر  انقضای مدت مذکور وعدم وصول  در صورت 
خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۳/۰۳/۰۵
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۳/۰۳/۲۱

حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  هیات   ۱۴۰۲/۱۲/۲۴ مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۵۲۱۱ شماره  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
بشناسنامه  باقرزاده  جعفر  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  کرج  سه  ناحیه  ثبتی 
شماره ۲۴۳ صادره از طبس فرزند رمضان در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در 
آن به مساحت ۲۰۲/۴۴ مترمربع مفروز از پلاک شماره ۲۵۸ فرعی از ۱۷۰ اصلی واقع در 
البرز و با خریداری از آقای رستمعلی ترابی که خود مالک اولیه می باشد تایید مینماید. لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
تقدیم  به مراجع قضایی  را  اعتراض، دادخواست خود  تسلیم  تاریخ  از  ماه  ظرف مدت یک 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۳/۰۳/۰۵
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۳/۰۳/۲۱

حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  هیات   ۱۴۰۳/۰۲/۳۰ مورخ   ۱۴۰۳۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۰۸۹۷ شماره  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای کریم باقری مینا بشناسنامه 
شماره ۴۳۷ صادره از رزن فرزند محمد در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در 
آن به مساحت ۴۹۰/۱۹ مترمربع مفروز از پلاک شماره ۶۲۵ فرعی از ۱۴۴ اصلی واقع در 
البرز و با خریداری از آقایان علی زکی پور تختمشلو و سلمان رضالو و با مالکیت مالک اولیه 
آقای ابوالحسن کمالی روستا تایید مینماید. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
اعتراض،  تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  رسید ظرف مدت  اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره  این  به  را 
انقضای مدت  دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 

مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۳/۰۳/۰۵
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۳/۰۳/۲۱

حسین رضا نوری شاد-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج

کارشناس فوتبال :

حساس ترین بازی فصل پیش روی استقلال است
مربی والیبال ایران :

عدم هماهنگی مشکل همیشگی
کارشناس فوتبال با بیان اینکه قهرمان لیگ در این هفته مشخص  والیبال است

می شود گفت : حساس ترین بازی استقلال در این فصل با نساجی 
خواهد بود.

دیدار  خصوص  در  و  مهر  خبرنگار  با  گفتگو  در  زاده  غنی  رسول 
حساس استقلال برابر نساجی مازندران گفت: لیگ امسال یکی از 
پایین جدول  بالا و   ، اخیر است  ترین لیگ های چندسال  حساس 
رقابت برای قهرمانی و سقوط نکردن به لیگ آزادگان بسیار دیدنی 
شده و علاقمندان به فوتبال لحظه شماری می کنند تا ببینند جمعه 
شب چه اتفاقات غیر قابل پیش بینی رخ خواهد داد. دیدار استقلال 
و نساجی دیدنی و حساس ترین بازی خواهد بود و چهره قهرمان 
را مشخص خواهد کرد .استقلال ببرد جام را پیش روی خود خواهد 
دید و اگر پیروز نشود شاید مجبور شود با قهرمانی خداحافظی کند 
بنابراین باید منتظر بمانیم و ببینیم نکونام با تجربه چه نقشه هایی 

زمین  از  برنده  هم  باز  تواند  می  ایا  و  دارد  سر  در  دیدار  این  برای 
خارج شود یا خیر .

غنی زاده با ابراز نگرانی از فشردگی بازی ها در۳ هفته پایانی لیگ 
گفت : همه تیم ها باید در یازده روز سه بازی سنگین انجام دهند 
.تیم های که در نقل و انتقالات خوب بسته شدند هیچ نگرانی ندارند 
نتوانست  غلط  مدیریت  با  که  است  های  تیم  از  یکی  استقلال  اما 
حاضر  حال  در   . ماند  خالی  دستش  و  کند  جذب  خوب  بازیکنان 
بازی  که  پایانی  هفته  سه  این  و  هستند  خسته  استقلال  بازیکنان 
ها فشرده انجام می شود می تواند به استقلال ضربه بزند . کمبود 
بازیکن باعث شده تا استقلال در تمامی بازی ها از یک تعداد خاص 
استفاده کند و باید کادر فنی تلاش کند تا هم از لحاظ روحی و روانی 
و هم از لحاظ آمادگی جسمانی تیم را آماده این سه هفته حساس 

کند تا تیم از این سه بازی سر بلند بیرون بیاید.

پایانی  هفته  در سه  داوران  عملکرد  در خصوص  فوتبال  کارشناس 
لیگ گفت: به حساس ترین روزهای لیگ برای داوران رسیده ایم 
و قضاوت آنها نقش تعیین کننده ای در سقوط یا قهرمانی تیم ها 
دارد و یک اشتباه می تواند تمام زحمات یک تیم را بر باد بدهدپس 
به  بیشتری  وسواس  داوران  انتخاب  در  داوران  کمیته  داریم  انتظار 
خرج بدهد تا دوران با تجربه بازی های سنگین را قضاوت کنند تا 

عدالت رعایت شده و حقی از تیمی ضایع نگردد.
وی در پایان خاطر نشان کرد: هواداران استقلال فصل پر اضطرابی 
را پشت سر گذاشتند ولی تیم را تنها نگذاشتند و حالا باید در این 
هفته های پایانی از تیم حمایت کنند .حضور آنها در این سه بازی 
می تواند در قهرمانی استقلال تاثیر گذار باشد و از آنان می خواهم در 
طول ۹۰ دقیقه فقط تیم خودشان را تشویق کنند تا استقلال بتواند با 

حمایت هواداران به نتیجه دلخواه دست پیدا کند .

مربی والیبال ایران با اشاره به اینکه عدم هماهنگی بازیکنان ایران مشکل همیشگی تیم ملی است وهیچ 
زمانی هم برطرف نمی شود، گفت: با این شرایط نباید توقع معجزه داشته باشیم.

محمد محمد کاظم در گفت وگو با خبرنگار مهر، درباره شکست تیم ملی والیبال ایران در بازی حساس مقابل 
صربستان گفت: بازیکنان شروع خوبی داشتند و در سرویس و حمله خوب کار کردیم و از همان ابتدا اختلاف 

امتیاز هم زیاد شد. اما متأسفانه بعد از آن قضیه کاملًا برعکس شد و صربستان سوار بر بازی شد.
وی گفت: در شروع بازی صربستان هماهنگی لازم را نداشت و بازیکنانش اشتباهات زیادی انجام می دادند 
اما در ادامه بازی این اتفاق برای تیم ما افتاد و در نهایت در ست اول بازی را واگذار کردیم.مربی والیبال 
ایران عنوان کرد: در ست دوم باز هم شرایط خوبی داشتیم و توانستیم بازی را در دست بگیرم اما از ست سوم 
و چهارم آن مشکلی همیشگی که عدم هماهنگی بود گریانگیر تیم ما شد. من فکر می کنم این مشکل تا 
همیشه همراه والیبال ما خواهد بود، متأسفانه به خاطر نبود بازی های تدارکانی بازیکنان با یکدیگر هماهنگ 
نیستند.محمد کاظم بااشاره به اینکه بازی با صربستان از حساسیت بالایی برخودار بود، خاطرنشان کرد: این 
بازی اهمیت زیادی برای ما داشت به این خاطر که امید اندک که داشتیم با پیروزی برابر این تیم می توانستیم 
زنده نگه داریم اما این فرصت را از دست دادیم. حالا باید منتظر بمانیم بقیه تیم ها چه نتایجی کسب می کنند 
و آیا شانسی برای کسب سهمیه خواهیم داشت یا خیر.وی گفت: البته به نظرم در حالت عادی شانس ایران 
برای کسب سهمیه المپیک تقریباً صفر درصد است مگر اینکه اما و اگرها مطرح شود شانس شانس خیلی 
کمی داشته باشی. با اینکه در این هفته بازی های سنگینی داریم. صربستان هم قدرت زیادی نسبت به دیگر 
حریفان نداشت. در بقیه بازی ها شرایط سخت تر است. محمد کاظم خاطرنشان کرد: با توجه به تغییراتی که 
مدام در تیم ملی ایجاد می شود، در تمام بازی ها عدم هماهنگی داریم، اما در میانه مسابقات بازیکنان آماده و 
هماهنگ می شوند که می توانند چند بازی خوب ارائه دهد، در حالی که ما باید برای حضور در این مسابقات 
آماده تر ظاهر می شدیم.وی گفت: از قبل می دانستیم اولین بازی با صربستان برای تیم ملی اهمیت بسیار 
بالایی دارد. ما همیشه مشکل عدم هماهنگی بازیکنان را داریم و همگان هم به آن واقف هستند اما کاری 
برای حل آن انجام نمی دهیم که این جای سوال دارد. در حال حاضر تیم در تورنمنت است و نباید انتقاد کنیم 

اما این مشکل را همیشه داریم اما سعی نمی کنیم آن را برطرف کنیم.

شناسه آگهی: ۱۷۱۷۷۱۱شناسه آگهی: ۱۷۱۶۵۰۰

شناسه آگهی: ۱۷۲۰۴۱۴ شناسه آگهی: ۱۷۲۰۹۴۴

ملی پوش سابق بوکس :

مدعیان سرمربیگری تیم ملی آمار»ناک اوت« تیم هایشان را پایین بیاورند
رئیس  و  فنی  کادر  به  باید  که  این  بر  تاکید  با  بوکس  سابق  پوش  ملی 
فدراسیون فرصت داد، گفت: آنهایی که مدعی سرمربیگری در تیم ملی 

هستند فعلا آمار ناک اوتی  تیم هایشان را پایین بیاورند.
در  رشته  این  سابق  پوش  ملی  و  بوکس  ملی  تیم  مربی  آرا  گل  فروتن 
رقابتهای  در  ملی  تیم  عملکرد  در خصوص  مهر  خبرنگار  با  گو  و  گفت 
گزینشی تایلند گفت: از جمله نقاط قوت تیم ملی در رقابت های گزینشی 
المپیک تایلند توان بدنی بوکسورها بود که اغلب در گذشته مورد انتقادات 
کارشناسان قرار می گرفت ولی خوشبختانه در این رقابتها هیچ بوکسوری 

از نظر بدنی تحلیل نرفت.
این کارشناس بوکس ادامه داد: این نشان می دهد بوکسورها از نظر بدنی 
به خوبی آماده رقابت شده اند. در چند تورنمنت اخیر تیم ایران به لطف 
همین توان بدنی نتایج خوبی کسب کرد. در تورنمنت بلغارستان دو مدال 
ارزشمند کسب کردیم ، در آذربایجان یک نقره و یک برنز و در قرقیزستان 
ها  ریزی  برنامه  بهترین  با  تیم  آماده سازی  روند  به همین صورت.  هم 

صورت گرفت ، درست است که سهمیه ای کسب نشد ولی می توان به 
جرات گفت خانواده بوکس از عملکرد فدراسیون و کادر فنی راضی است.

وی در خصوص سطح بالای رقابتهای تایلند و تعداد زیاد شرکت کنندگان 
چهار سال  برعکس کسب سهمیه  تایلند  رقابتهای کسب سهمیه  گفت: 
قبل که به علت کرونا در غیبت بسیاری از تیم ها برگزار شده بود این 
بار با حضور حداکثری پیگیری شد و به دست آوردن سهمیه در آن کار 
بسیار سختی بود تا جایی که مثلا میثم قشلاقی با سه پیروزی پپاپی به 
کسب سهمیه المپیک نزدیک هم نشد. وی ادامه داد: در تیم اعزامی یکی 
اعزام نمی شدند  اگر  بودند ولی به هرحال  دو بوکسور خیلی کم تجربه 
بسیاری انتقاد می کردند که اگر این بوکسورها به تایلند می رفتند کسب 
سهمیه می کردند. پرویزی با ۲۱ سال چهره جدید و خوب تیم ملی بوکس 
کشورمان بود او یک بازی حریفش را ناک اوت کرد و رقیب آلمانی را 
شکست داد. مبارزه چهره های نوظهور نشان داد که روزهای خوبی در 
انتظار تیم ملی بوکس است.گل آرا تصریح کرد: خانواده بوکس به خوبی 

می دانند که تامین این هزینه ها با دلار ۶۰ هزار تومانی کار آسانی نیست 
و آوردن مربی خارجی سطح بالا مثل فونتانا شاهکار است. خانواده بوکس 
به مدیریت فعلی نمره قبولی می دهد که با شرایط بدی که فدراسیون را 
تحویل گرفت تا به امروز دو مربی خارجی جذب کرده و قرار است برای 
تیم های پایه نیز مربی کوبایی جذب شود تا از سنین پایه آموزش حرفه 
ای مطابق با استانداردهای لازم انجام شود.وی با اشاره به فونتانا مربی 
خارجی بوکس گفت: برخی اظهار نظرات منفی درباره فونتانا نشان از عدم 
المپیک  در  شاگردش  طلای  با  فونتانا  دارد.  دوستان  حسادت  و  آگاهی 
آتلانتا ۱۹۹۶ ، جایزه ای از پادشاه تایلند گرفت که بالاترین جایزه در طول 
تاریخ ورزش شان بوده است . او برای این موفقیت حیرت انگیز و کسب 
تایلند یک میلیون دلار پاداش  المپیک تاریخ ورزش  اولین مدال طلای 
گرفت. این روند موفقیت برای وی و شاگردانش همچنان ادامه داشت و 
وی در دوره های بعدی نیز با کسب مدال های خوش رنگ طلا، نفره و 

برنز نامی آشنا در بوکس جهان پیدا کرد.
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دوشنبه ۲۱ خرداد ۱۴0۳ - سال نهم - شماره ۱۵0۲

با اعلام اسامی ۶ نامزد تأیید صلاحیت شده از سوی شورای نگهبان، چهره 
مردان رقابت چهاردهم مشخص شد.

جمهوری  ریاست  انتخابات  داوطلبان  صلاحیت   بررسی  فرآیند  اتمام  از  بعد 
چهاردهم، شورای نگهبان اسامی نهایی افراد تأییدصلاحیت شده را اعلام کرد.
مصطفی  پزشکیان،  مسعود  آقایان  الفبا  حروف  ترتیب  به  اساس  این  بر 
پورمحمدی، سعید جلیلی، علیرضا زاکانی، محمدباقر قالیباف و سید امیرحسین 
قاضی زاده هاشمی موفق به اخذ تأیید صلاحیت از شورای نگهبان شده و در 
انتخابات ریاست جمهوری حاضر خواهند بود. در این گزارش نگاهی اجمالی 

داریم به زندگی نامه و کارنامه مردان رقابت چهاردهم.

مسعود پزشکیان

مسعود پزشکیان متولد ۷ مهر ۱333 شهرستان مهاباد استان آذربایجان غربی 
است.

پزشکیان در دولتِ دوم محمد خاتمی وزیر بهداشت بود و در دوره های هشتم، 
تبریز در  نماینده  به عنوان  به صورت مستمر  یازدهم و دوازدهم  نهم، دهم، 
مجلس شورای اسلامی حضور داشته است.او همچنین در مجلس دهم، نایب 
جمهوری  ریاست  انتخابات  در  بود.وی  اسلامی  شورای  مجلس  اول  رئیس 

سیزدهم نیز ثبت نام کرد، اما شورای نگهبان صلاحیت او را احراز نکرد.

مصطفی پورمحمدی

مصطفی پورمحمدی متولد 3 دی ۱33۸ است.
او فعالیت خود را از سال ۱3۵۸ به عنوان دادستان انقلاب اسلامی آغاز، و تا 
سال ۱3۶۵ به عنوان دادستان خوزستان، هرمزگان، کرمانشاه و خراسان فعالیت 
کرد.وی از سال ۱3۷۶ تا ۱3۷۸ قائم مقام وزیر اطلاعات بود.نامزد چهاردهمین 
دوره انتخابات ریاست جمهوری در فاصله سال های ۱3۸۴ تا ۱3۸۷ وزیر کشور 
دولت نهم بود و از سال ۱3۸۷ تا ۱3۹۲ ریاست سازمان بازرسی کل کشور را 
برعهده گرفت.پورمحمدی سال ۱3۹۲ و با روی کار آمدن دولت یازدهم به 

مدت چهار سال وزیر دادگستری شد. 
وی هم اکنون به عنوان دبیرکل جامعه روحانیت مبارز فعالیت می کند و رئیس 

مرکز اسناد انقلاب اسلامی نیز هست.

سعید جلیلی

سعید جلیلی متولید ۱3۴۴ در مشهد است.
امنیت ملی و رئیس گروه مذاکره کننده  از این دبیر شورای عالی  او پیش 

هسته ای ایران با کشورهای غربی بود.
جلیلی از سال ۱3۸۶ تا ۱۹ شهریور ۱3۹۲ دبیر شورای عالی امنیت ملی و 

رئیس گروه مذاکره کننده هسته ای ایران با کشورهای غربی بود. 
در سال ۱3۹۲ در یازدهمین دور انتخابات ریاست جمهوری نامزد شد، و بیش 

از ۴ میلیون رای کسب کرد و نفر سوم شد.
 جلیلی از همان سال عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام و نماینده مقام 

معظم رهبری در شورای عالی امنیت ملی است.
به عنوان  ریاست جمهوری سال ۱۴۰۰  انتخابات  دوره  در سیزدهمین  وی 
اله  انتخابات به نفع آیت  از برگزاری  کاندیدا ثبت نام کرد، و دو روز پیش 

سیدابراهیم رئیسی از شرکت در انتخابات انصراف داد.
 او پیش از این دبیر شورای عالی امنیت ملی و رئیس گروه مذاکره کننده 

هسته ای ایران با کشورهای غربی بود.

علیرضا زاکانی

علیرضا زاکانی متولد ۱۲ اسفند ۱3۴۴ است.
زاکانی در سال ۱3۶۸ در رشته پزشکی دانشگاه علوم پزشکی تهران پذیرفته 
شد و در تابستان سال ۱3۷۶ مدرک دکترای عمومی خود را گرفت و پس از 
آن در سال ۱3۸۰ دوره تخصصی پزشکی هسته ای را آغاز و در سال ۱3۸3 
به پایان رساند.وی سابقه عضویت هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی تهران 
در مرکز پزشکی هسته ای مجتمع بیمارستانی امام خمینی)س( و بیمارستان 
شریعتی را نیز دارد، او همچنین عضو هیئت مدیره انجمن علمی پزشکی هسته 
ای ایران نیز بوده است.زاکانی در مجالس هفتم، هشتم و نهم نماینده تهران 

بوده و در دوره یازدهم نیز به عنوان نماینده قم به مجلس راه یافت.
مرکزی  شورای  عضو  اسلامی،  شورای  مجلس  پژوهش های  مرکز  ریاست 
بسیج  مسئول  تهران،  پزشکی  علوم  دانشگاه  دانشجویان  اسلامی  انجمن 
دانشجویی  بسیج  تهران، مسئول  تهران و علوم پزشکی  دانشگاه  دانشجویی 
دانشگاه های استان تهران، عضویت در شورای عالی جمعیت هلال احمر از 

دیگر مسئولیت های زاکانی به شمار می رود.
او از سال ۱۴۰۰ عهده دار سمت شهرداری تهران شد و در سال ۱۴۰۲ نیز به 

سمت دستیار رئیس جمهور منصوب شد.

سید امیرحسین قاضی زاده هاشمی

سید امیرحسین قاضی زاده هاشمی متولد ۲۵ فروردین ۱3۵۰ در فریمان است.
امور  و  شهید  بنیاد  رئیس  و  رئیس جمهور  معاون  سمت   ۱۴۰۰ سال  از  وی 

ایثارگران را در دولت سیزدهم برعهده دارد.
دارد،  کارنامه  در  را  نمایندگی مجلس  زاده هاشمی که سابقه ۴ دوره  قاضی 
قبل از حضور در بنیاد شهید و انتصاب به عنوان معاون رئیس جمهور، نایب 
رئیس مجلس یازدهم بود. نامزد انتخابات چهاردهمین دوره ریاست جمهوری 
و  مشهد  نماینده  عنوان  به  نیز  دهم  و  نهم  هشتم،  های  دوره  در  همچنین 
کلات در مجلس حضور داشت و در دوره های نهم و دهم دبیر و عضو هیئت 
رئیسه مجلس بوده است.وی در انتخابات ریاست جمهوری دوره سیزدهم نیز 
مردم  آرای  میزان  در  را  چهارم  رتبه  و  داشت  نهایی حضور  نامزد  عنوان  به 

کسب کرد. 

محمدباقر قالیباف

محمدباقر قالیباف متولد شهریورماه ۱3۴۰ در طرقبه مشهد است.
انتخاب  خاتم الانبیاء  سازندگی  قرارگاه  فرمانده  عنوان  به   ۱3۷3 سال  در  وی 
به سمت  انقلاب،  با حکم رهبر معظم  آن در سال ۷۶  از  شد و سه سال پس 
فرماندهی نیروی هوایی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی و در سال ۱3۷۹ به عنوان 
فرمانده نیروی انتظامی منصوب شد.قالیباف پس از نامزدی در انتخابات ریاست 
جمهوری، در شهریورماه سال ۸۴ با رأی شورای اسلامی شهر تهران به عنوان 
شهردار پایتخت انتخاب و سه دوره متوالی به مدت ۱۲ سال در این سمت باقی 
ماند.وی به عنوان نماینده مردم تهران به مجلس یازدهم راه یافت و به عنوان 
ششمین رئیس مجلس شورای اسلامی این مسئولیت را برعهده گرفت.محمدباقر 
راه  مجلس  به  تهران  مردم  نماینده  عنوان  به  نیز  دوازدهم  مجلس  در  قالیباف 
یافت و با ۱۹۸ رای نمایندگان به عنوان رییس مجلس در اجلاسیه اول مجلس 
دوازدهم انتخاب شد.وی در دوره های نهم، یازدهم و دوازدهم نیز نامزد انتخابات 
ریاست جمهوری بود، البته در انتخابات ۹۶ تا پایان در صحنه انتخابات باقی نماند 

و به نفع آیت اله سید ابراهیم رئیسی از رقابت کناره گیری کرد.

سوابق مردان رقابت چهاردهم انتخابات ریاست جمهوری

دبیر شورای آموزش داروسازی و تخصصی وزارت بهداشت:

3۰ درصد مقالات علوم پزشکی مربوط
 به داروسازی است

آموزش پزشکی 3۰  بهداشت، درمان و  آموزش داروسازی و تخصصی وزارت  دبیر شورای 
هزار   ۱۲ کرد:  اعلام  و  دانست  داروسازی  رشته  به  مربوط  را  پزشکی  علوم  مقالات  درصد 
دانشجوی داروسازی در دانشکده های داروسازی کشور مشغول به تحصیل هستند و ۱۱۴۰ 

دانشجو نیز در رشته های تخصصی و دستیاری داروسازی تحصیل می کنند.
به گزارش ایرنا از وزارت بهداشت، بهرام دارایی در اجلاس معاونان آموزشی وزارت بهداشت 
ماموریت محور کردن  برگزار شد، گفت:  بهداشت  وزارت  تالار شهید سلیمانی ستاد  در  که 
دانشکده های داروسازی از برنامه های وزارت بهداشت است که حول سه محورِ، ارائه خدمات 
آموزشی، پژوهشی دانشکده های قطب به دانشکده های تازه تاسیس، تقسیم بندی دانشکده ها 
بر اساس توانمندی ها و تجهیزات و ماموریت های ویژه به دانشکده ها در عرصه ادغام یافته 

آموزش، انجام می شود.
وی با اشاره به انعقاد تفاهم نامه بین معاونت های آموزش، تحقیقات و فناوری و سازمان غذا 
آموزش  برای  از حداکثر ظرفیت ممکن  استفاده  فراهم کردن شرایط  اظهار داشت:  دارو،  و 
دانشجویان دوره دکتری حرفه ای و تخصصی داروسازی در حوزه های محصولات سلامت 
محور و نیز فراهم سازی زمینه مناسب استفاده از حداکثر ظرفیت ممکن و ایجاد امکان حضور 
و آموزش در قالب عقد تفاهم نامه از سوی معاونت تحقیقات و فناوری با مراکز تحقیقاتی، از 
جمله مفاد این تفاهم نامه است.دبیر شورای آموزش داروسازی و تخصصی وزارت بهداشت 
در پایان از بازنگری برنامه درسی داروسازی عمومی خبر داد و گفت: سند توانمندی های 

دانش آموختگان دوره دکتری حرفه ای داروسازی نیز تدوین شده است.
پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزارت  پزشکی  علوم  ریزی  برنامه  عالی  شورای  دبیر 
شاخص های دهگانه پایش عملکرد ۱۴۰3 »برنامه جامع عدالت، تعالی و بهره وری آموزش 
پزشکی« به تفکیک کارگروه های کشوری و کلان مناطق آمایشی اجرا شده توسط ۱۰ کلان 

منطقه کشور را تشریح کرد.
غلامرضا حسن زاده در این اجلاس گفت: اخلاق پزشکی، سلامت معنوی و تعهد حرفه ای، 
مرجعیت علمی و آینده نگاری، پاسخگویی اجتماعی و عدالت آموزشی، همگرایی در تعالی 
المللی سازی  بین  یادگیری،  علوم و فناوری پیشرفته، توسعه آموزش و فناوری های نوین 
آموزش علوم پزشکی، اقتصاد آموزش، کارآفرینی و کسب و کارهای دانش بینان، مدیریت 
آموزشی،  استانداردهای  و  ملی  اعتباربخشی  نظام  و  پزشکی  آموزش علوم  در  جامع کیفیت 

شاخص های دهگانه این پایش هستند.

نایب رئیس کمیسیون تلفیق شورای اسلامی شهر کرج :

مدیریت شهری کرج از اجرای همزمان 
فاز ۲ خط ویژه غافل نشود

رئیس سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری کرج :

احداث مجموعه تفریحی، ورزشی و 
فروشگاهی در بوستان مهر کیانمهر

اینکه موفقیت پروژه خط  با اشاره به  نایب رئیس کمیسیون تلفیق شورای اسلامی شهر کرج 
ویژه اتوبوس در گرو بهره برداری بدون نقص هر دو فاز است، گفت: قبل ازافتتاح و بهره برداری 

ازفاز اول پروژه خط ویژه اتوبوس، ایمنی جان شهروندان در اولویت مدیریت طرح قرار گیرد.
و  برنامه  ایزدیار رئیس کمیسیون  اتفاق عمار  به  تلفیق  نایب رئیس کمیسیون  علیرضا رحیمی 
بودجه، محمد اسدیان رئیس مرکز پژوهش شورای اسلامی شهر کرج و همراهی معاون حمل 
و نقل و ترافیک و رئیس سازمان حمل و نقل بار و مسافر شهرداری کرج از اجرای پروژه خط 

ویژه اتوبوس بازدید کرد.
علیرضا رحیمی محمودآبادی ضمن تذکر به عوامل اجرائی در باب اینکه خط ویژه اتوبوس باید بر 
اساس تصمیم شورای اسلامی شهر و شورای عالی ترافیک اجرا شود اظهار داشت: خارج شدن 
از طرح مصوب منجر به اخلال در حمل و نقل عمومی و تردد شهروندان شده و با نارضایتی 

شهروندان رو به رو و از تاثیرات این پروژه کاسته می شود.
 عضو شورای اسلامی شهر کرج خواستار مدیریت و برنامه ریزی اجرای همزمان پروژه در فاز 
دوم خط ویژه تا میدان شهید سلطانی شد و افزود: با توجه به روان بودن بخشی از مسیر در فاز 
اول پروژه، همزمان با اجرای پروژه در این فاز باید مدیریت شهری برای فاز دوم که از چهارراه 

طالقانی تا پایانه شهید سلطانی می باشد نیز تلاش مضاعف داشته باشد.
رحیمی ضمن تاکید مجدد بر عدم تاثیر کامل این پروژه بر ترافیک شهری، ایمنی شهروندان 
آنها به طرفین معابر  ناوگان حمل و نقل عمومی و جابجایی تردد  از  استفاده  محترم در حین 
شهری را مهم دانست و گفت: افتتاح پروژه خط ویژه اتوبوس باید زمانی صورت گیرد که حداقل 
فاز اول این پروژه یعنی مسیر میدان حصارک تا چهارراه طالقانی بصورت کامل تکمیل و آماده 
بهره برداری باشد و همچنین مسائل ایمنی شهروندان، هماهنگی دقیق با مجموعه راهور، پایش 

و رصد موقعیت اتوبوس ها، بازمهندسی خطوط فرعی خط ویژه با دقت دیده و اجرائی شود.

رئیس سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری کرج گفت: این سازمان 
پذیرای تمامی طرح ها وایده هایی است که ماهیت سرمایه گذاری دارند.

مهدی لطفی با اشاره به سرمایه گذاری مجموعه تفریحی، ورزشی و فروشگاهی در بوستان 
مهر کیانمهر، اظهار کرد: در راستای رسالت سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی 
شهرداری کرج که همانا مشارکت مردم در بحث مدیریت شهر است، از تمامی طرح ها و 

ایده های شهروندان در قالب سرمایه گذاری و مشارکت استقبال می شود.
وی افزود:  ایده مشارکت در بوستان مهر از فرصت های سرمایه گذاری است که از سوی 
احدی از شهروندان به صورت یک بسته سرمایه گذاری معرفی شد و برای بررسی همه 
مردمی  مشارکت های  و  سرمایه گذاری  سازمان  رئیس  گرفت.  قرار  بازدید  مورد  جانبه 
شهرداری کرج گفت: بوستان مهر از پارک های شهر کرج است که به دلیل وجود دریاچه 

مصنوعی و لنج چوبی موجود در آن از جذابیت ویژه و منحصر به فردی برخوردار است.
وی اضافه کرد: فرصت های سرمایه گذاری موجود در این بوستان، استفاده از لنج چوبی به 
عنوان رستوران جنوبی، احداث فانوس دریایی، احداث اسکله ماهیگیری، استفاده از آمفی 

تئاتر روباز جهت امور فرهنگی و... خواهد بود.
کیانمهر  ساکنین شهرک  به  تفریحی  عنوان مجموعه  به  مهر  بوستان  کرد:  بیان  لطفی 
افزایش  در  و  می کند  بزرگی  کمک  فراغت  اوقات  گذران  در  کرجی  شهروندان  سایر  و 
از فرصت های عالی  این رو یکی  از  واقع می شود.  تفریحی گردشگری مؤثر  سرانه های 

سرمایه گذاری در شهر کرج است.


